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bbčini Videni•-Odbori inTcbrmsfje 
H • V soboto, 6. aprila, čistilna akffljS 
Podpisana pbgodba o sofinanciranju 

Hpvega gasilskega vozila PGD Tržeč 
Nogametaši začeli spomladanski del

prvenstva

Čestitamo mladincem PGD Sela - državnim prvakom 18. državnega kviza gasilske mladine!



Rez v občinskem vinogradu opravljena
X Tidemski župan Branko Marinič je 24. februar izbral za 

V rez trte v občinskem vinogradu, na dogodek pa je pova
bil tudi ptujsko vinsko kraljico Evo Gašperšič in Rudija Potr
ča, občinskega svetnika, izkušenega vinarja. Ob tej priložno
sti ga je župan imenoval za občinskega viničarja.
Potrč je povedal, da je zelo počaščen, da je imenovan za vini
čarja, hkrati pa se zaveda, da je to velika odgovornost in tudi 
zahvala za doslej opravljeno delo. »Porezali bomo občinsko 
vinsko trto, po tem prvem letošnjem opravilu pa sledijo vsa 
druga dela do jeseni, ko bo tukaj občinska trgatev, naš pra
znik. Tega se posebej veselim,« je še dodal.

Besedilo in foto: TM

NAPOVEDNIK DOGODKOV
11. april ob 18.30, kulturna dvorana Sela: izobraževanje AED (KS 
Sela)

14. april ob 11. uri, cerkev sv. Družine: tradicionalni blagoslov 
motorjev in motoristov (Primož Flos z motoristi in podružnica sv. 
Družine)

26. april ob 19.30: malonogometni turnir (ŠD Selan)

27. april, izpred Doma krajanov Dolena: tradicionalni pohod ob 
dnevu upora (DU Dolena)

30. april ob 17. uri: postavitev mlaja (KS Sela in PGD Sela)

30. april ob 16. uri, vaški dom Lancova vas: postavitev mlaja (FD 
Lancova vas)

30. april, pri gasilskem domu Tržeč: kresovanje in postavitev mlaja 
(PGD Tržeč)

5. maj 2019 ob 10. uri, cerkev sv. Družine: florjanova nedelja 
(PGD Sela)

11. maj ob 8. uri: Šport špas (OŠ Sela in KS Sela)

12. maj 2019 ob 10. uri, cerkev sv. Družine: prvo sveto obhajilo 
(Župnija sv. Vida, podružnica sv. Družine)

19. maj ob 10. uri, cerkev sv. Vida: sveta birma (Župnija sv. Vida) 

26. maj ob 10. uri, cerkev sv. Vida: prvo sveto obhajilo (Župnija 
sv. Vida)

26. maj ob 10. uri, cerkev sv. Andraža: prvo sveto obhajilo (Župni
ja sv. Andraža v Halozah)

Trta v občinskem vinogradu je porezana. Občinskemu viničarju 
Rudiju Potrču sta pri delu pomagala župan Marinič in ptujska vin
ska kraljica.

Obvestilo uredništva

Prihodnja številka občinskega glasila Naš glas bo izšla 
konec maja 2019.
Članke in fotografije lahko oddate do 10. maja 2019. 
Pišite na e-naslov: tatjana.mohorko@gmail.com ali vabilo, 
članek oddajte na sedežu Občine Videm.

Uredništvo

Glasilo izdaja Občina Videm, Videm pri Ptuju 54, tel.: 761 94 00, e-pošta: info@videm.si. Uredniški odbor: Tatjana Mohorko (odgovorna 
urednica), Marjan Nahberger (namestnik odg. urednice), Petra Krajnc (lektorica), mag. Ivan Božičko, Friderik Likavec, Alojz Ceh, Dejan 
Tramšek, Tadej Podvršek.
Oblikovanje in tisk: Vejica, Rado Škrjanec, s. p., Ul. Lackove čete 3, Ptuj, 041 684 910. Na osnovi mnenja Urada Vlade RS za informiranje, 

št.: 23/90-541/96-12, se za glasilo plačuje 8,5-odstotni davek. Glasilo Naš glas je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi Urad Vlade RS 
za informiranje, pod zaporedno številko 1332, in razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 356. Glasilo 
je brezplačno in ga prejmejo gospodinjstva v Občini Videm. Fotografija na naslovnici: Anja Mohorko.
Naklada 2150 kosov.
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Spoštovani občanke in občani
Koledarska zima se je poslovila. Smo na pragu 
nove pomladi. Narava se prebuja. Kmetje že 
ugotavljajo, kakšna bo letina. Tudi vinogradni
ki, ki so prvo rozgo odrezali na vincekovo, vidi
jo nastavke.
Prav tako je pri nas, v Občini Videm. Po spre
jetem proračunu Občine Videm za leto 2019 
vemo, v katero smer razvoja gremo. Zapu
ščina, ki smo jo prevzeli, ni ravno najboljša. 
Kljub temu zremo z optimizmom v priho
dnost napredka in razvoja naše občine. Potreb 
in želja je žal mnogo več, kot je denarja. Pri 
načrtovanju smo upoštevali prioritete, ki izha
jajo iz programov vseh političnih strank, ki so 
lani nastopile na lokalnih volitvah. V proračun
skih postavkah smo zajeli vsa področja delova
nja, od drobne pozornosti ob rojstvu otroka, 
predšolske in šolske vzgoje, štipendij za nekaj 
naših dijakov do razvoja kulture in športa. 
Tudi na starejše nismo pozabili. Posredno pa 
želimo pomagati vsem našim obrtnikom, pod
jetnikom, kmetovalcem in intelektualcem, ki 
ustvarjajo dodano vrednost. Naša želja je, da 
ustvarjamo čim boljše pogoje vsakdanjega biva
nja. Na tak način bomo zmanjšali odseljevanje 
in pritegnili tiste, ki bi želeli k nam priti. 
Verjamem, da ste mnogi spremljali posnetke 
naših sej občinskega sveta prek programa SIP 
TV. Mnogi ste izrazih zadovoljstvo, da želimo 
delovati čim bolj javno. Menim, da je tako tudi 
prav. Konec koncev ste nam zaupali, da upra
vljamo javni denar in premoženje občine. Zato 
bomo tudi v prihodnje skrbeli za vašo informi
ranost. Že v tej številki občinskega glasila Naš 
glas lahko preberete in vidite, kaj in kako dela
mo.
Česa se bomo najprej lotili v tej pomladi? Zago
tovo ima prioriteto komasacija Videm 3, kjer so 
na vrsti agromelioracije (ureditev cest). Spomla
danski čas je tudi najbolj primeren za ureditev 
gramoziranih cest in javnih poti, odvodnih jar
kov in odstranitev obcestnega vejevja, nasutje 
bankin in krpanje poškodovanih asfaltnih povr
šin. Poskrbeli bomo za zagotavljanje pitne vode 
iz javnega vodovoda. Žal se najde še kakšno 
gospodinjstvo, ki tega še nima, so pa tudi 
gospodinjstva, kjer je treba povečati pretočnost.

Pristopih smo k urejanju dokumentaci
je za sanacijo petih plazov na območju 
občine. Pripravljamo vse potrebno, da 
začnemo asfaltiranje nekaterih cestnih 
odsekov na celotnem območju občine. 
Skratka, pokrivamo vsa področja, tudi 
požarno varnost, kjer smo končali inve
sticijo — nabavo gasilskega vozila PGD 
Leskovec — in začenjamo novo — nabavo 
gasilskega vozila z opremo v PGD Tržeč.
Z našimi minoriti v Vidmu želimo pod
pisati pismo o nameri za nakup in gra
dnjo doma upokojencev. Pošta Sloveni
je se bo iz centra Vidma pri Ptuju 51a 
preselila na novo lokacijo — v poslovne 
prostore Seka v Vidmu pri Ptuju. Nada
ljujemo vse aktivnosti v zvezi s proti
poplavno zaščito Polskave v KS Sela in 
KS Lancova vas. Tudi občinski praznik 
želimo praznovati vsako leto. Letos bomo pra
znovanje občinskega praznika pripravili od 7. 
do 16. junija.
Spoštovane občanke, spoštovani občani, 
v kratkem zapisu sem izpostavil najpomemb
nejše vsebine našega dela. Upam, da bodo v 
nadaljevanju povedali in zapisali tudi drugi 
ustvarjalci vsebin našega glasila. Želim vam, da 
bi se počutili kar najboljše, kljub težavam, ki 
nas spremljajo. Posebej želim izpostaviti med- 
sosedske odnose, ki niso ravno najboljši. Veliko 
klicev in osebnih izpovedi sem deležen prav na 
temo nerazumevanja sosedov zaradi najrazlič
nejših vsebin. Občina oziroma župan občine 
nimata dovolj vzvodov, da se postavljata na eno 
ali drugo stran. Sam si kot župan želim, da bi si 
bili dobri in se imeli radi.

Ob bližnjih velikonočnih praznikih vam želim 
veselja in novega upanja. Naj velikonočni čas 
obudi novo upanje, poraja radost in veselje ter nas 
navdahne s svetlimi mislimi na prihodnost.
Veselo praznovanje velike noči in vse dobro vam 
želim.

Branko Marinič,
župan Občine Videm
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Mirko Šimenko je novi direktor videmske
občinske uprave

v
* M upan Občine Videm Branko Marinič je na delovno mesn 

to direktorja občinske uprave Občine Videm v marcu 
imenoval Mirka Simenka, mag. javne uprave, iz Pobrežja, ki 
je bil na tem delovnem mestu kratek čas tudi vršilec dolžnos
ti.
Njegovo delo obsega vodenje, usklajevanje in zagotavljanje stro
kovnosti in zakonitosti dela zaposlenih v Občini Videm. Glede 
na obseg zadolžitev je tako najožji strokovni sodelavec župana 
pri uresničevanju organizacijskih in strokovnih nalog ter ciljev in 
sklepov občinske uprave, ki jo vodi župan.
Kot je potrdil novi direktor občinske uprave Mirko Simenko, 
je izjemnega pomena uresničevanje in doseganje ključnih ciljev 
Občine Videm. Ti izhajajo iz sprejetega proračuna občine, v 
katerem so opredeljena sredstva za investicije v tem letu.

»BITI MORAMO UČINKOVIT SERVIS 
NAŠIM OBČANOM «
»Uresničevanje ključnih ciljev pomeni izboljšanje kakovosti 
bivanja naših občanov in te odgovornosti se zavedamo. Hkrati 
je treba nadoknaditi razkorak med že zamujenim in vzpostavi
ti ritem upravljanja ter delovanja, ki bo vse to omogočil. Zara
di tega želimo izboljšati procese dela ter jasno opredeliti vloge in 
odgovornosti zaposlenih. Pred nami so tako organizacijske in vse
binske spremembe. Namreč eno je doseganje ključnih ciljev, drugo 
pa je servis našim občanom pri uresničevanju njihovih potreb, ki 
izhajajo iz dela in vloge občine. Menim, da je oboje pomembno, 
saj le tako lahko oblikujemo celostno podobo naše vloge. Biti del 
tega je poseben privilegij zaposlenih na občini, zato si želim in 
pričakujem, da se tega tudi zavedajo. Biti moramo učinkovit 
servis našim občanom, ki je dostopen vsem pod enakimi pogoji. 
Nedokončanih nalog in obljub je veliko, tudi želja in pobud ni 
malo. Moja vrata so vedno odprta.«

»ORGANIZACIJSKE IN VSEBINSKE 
SPREMEMBE SO NUJNE«

Kot smo lahko ugotovili iz objav prostih delovnih mest, Obči
na Videm z javnim razpisom išče nove strokovne sodelavce, ki 
se bodo vključili v delo na strokovno tehničnih področjih. 
»Bistveno želimo izboljšati vlogo režijskega obrata in biti 
dostopnejši našim občanom. Režijski obrat lahko znatno prispeva 
k znižanju porabe sredstev, namenjenih za investicije. Bistveno 
več lahko naredimo sami, kot je bilo to do sedaj. Tako smo v last
ni režiji že končali prenovo 300 m vodovoda v kraju Mala Var
nica, potekajo dela na izgradnji 800 m vodovoda v Zg. Pristavi, 
kjer do sedaj javne napeljave še ni bilo, spremenili smo režim pre
voza otrok in na ta način omogočili prevoz otrok, ki do sedaj te 
možnosti niso imeli, v lastni režiji preurejamo prostore občine v 
prostore, ki bodo namenjeni našim občanom, hitimo z izvedbo 
ureditve cest na kmetijskih zemljiščih, da bodo kmetje na našem 
območju lahko začeli spomladanska dela, in še veliko drugega. 
Enako velja na področju administrativnih zadev. To področje tre
nutno ne deluje optimalno in je izboljšanje nujno. Ob tekočih 
nalogah optimiziramo poslovanje, proučujemo ekonomsko upra
vičenost pogodbenih razmerij, pripravljamo interno normativno 
ureditev na področjih, kjer tega do sedaj ni bilo, pripravljenih in 
v obravnavo je bilo danih več občinskih odlokov, vzpostavljamo 
pregled na področju dodeljevanja in izvajanja delovnih nalog ter 
vzpostavljamo z zakonom skladno upravljanje dokumentarnega 
gradiva. Obseg dela je zelo širok, zato zahteva veliko prizade
vanja in predanosti delu vseh zaposlenih. Takšen ritem zahteva 
strokovni kader, ki bo sposoben slediti zahtevam in izzivom, pred 
katere smo postavljeni.
Uresničevanja povedanega pa si ne morem predstavljati brez 
odličnega sodelovanja s svojim nadrejenim, županom občine. 
Zupanova zaveza in odločenost doseganja ciljev in odločitev 
občinskega sveta kakor tudi krepitev posluha do potreb občanov je 
neomajna, ta pa pred strokovne sodelavce postavlja posebne vrs
te angažiranost. Menim, da je najino sodelovanje zelo dobro in 
zgledno, kar me veseli, saj je predpogoj za uspešno delo.«

Kot ugotavlja novi direktor občinske uprave Mirko Simenko, 
je obseg nalog občinske uprave širok in na nekaterih podro
čjih izjemno zahteven. Želi si sodelovanja z vsemi, ki lahko 
kakor koli prispevajo k podobi naše občine in izboljšanju bla
ginje občanov. Takšna so ne nazadnje tudi upravičena priča
kovanja občanov Občine Videm.

Besedilo in foto: TM
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S sej občinskega sveta
Občinski svet Občine Videm je imel prvo, konstitutivno sejo 
18. decembra 2018, na kateri so se svetniki seznanili s poro
čilom Občinske volilne komisije o izidu rednih lokalnih voli
tev v Občinski svet Občine Videm in o izidu rednih lokal
nih volitev za župana Občine Videm. Potrdili so Komisijo za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki ima tri člane in 
opravlja naloge v skladu s Statutom Občine Videm in Poslov
nikom Občinskega sveta Občine Videm.

REDNI SEJI V JANUARJU IN FEBRUARJU
Člani sveta so se sestali na 2. redni seji 29. januarja in 3. redni 
seji 26. februarja. Na sejah so razpravljali in potrdili: Nadzor
ni odbor, Odbor za negospodarske dejavnosti, Odbor za gospo
darske dejavnosti, Odbor za okolje in prostor, Odbor za javne 
finance in premoženje, Statutarnopravno komisijo, Uredniški 
odbor za glasilo Naš glas. Prve seje navedenih delovnih teles je 
župan Branko Marinič že sklical in so konstituirana, tako da 
že opravljajo svoje naloge.
Člani sveta so na svojih sejah razpravljali in sklepali o nasle
dnjih vsebinah:
— Izgradnja obvoznice Mestne občine Ptuj (obvoznica Hajdi

na—Ormož): Vodstvo občine trenutno ne razpolaga z ura
dnimi informacijami o poteku izgradnje, vendar se v sred
stvih javnega obveščanja že dalj časa pojavljajo informacije, 
iz katerih izhaja, da se bo omenjena obvoznica gradila tudi 
na območju Občine Videm. Občinski svet Občine Videm 
je sprejel sklep, da nasprotuje kakršnemu koli posegu v oko
lje in prostor na območju Občine Videm, ki bi bil posledica 
izgradnje obvoznice Mestne občine Ptuj.

— Predlog Odloka o Proračunu Občine Videm za leto 2019: 
Predlog Proračuna Občine Videm je župan predstavil čla
nom občinskega sveta na 2. redni seji. Ti so sprejeli sklep, 
da se je predlog v predlagani obliki dal v 15-dnevno javno 
obravnavo. Kasneje je občinski svet na 3. redni seji obrav
naval predlog Proračuna Občine Videm za leto 2019 in ga 
tudi v predlagani obliki sprejel. Odlok o proračunu Občine 
Videm za leto 2019 je objavljen v Uradnem glasilu sloven
skih občin, št. 10/2019 z dne 1. 3. 2019, in je začel veljati 
naslednji dan po objavi.

— Predlog Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve 
v Občini Videm: V odloku se je določila višina stroškov za 
izvedbo lokacijske preveritve, ki jih občina zaračunava inve
stitorju ali pobudniku kot nadomestilo stroškov, ki nasta
nejo v postopku lokacijske preveritve na podlagi pobude 
investitorja gradnje na posamični poselitvi, investitorja, ki 
želi odstopati od prostorskih izvedbenih pogojev ah izve
sti dopolnilne prostorske ureditve ah posege v prostor, ah 
pobudnika začasne rabe prostora. Predlagane višine stroškov 
za posamezne vrste lokacijskih preveritev so odvisne od zah
tevnosti postopkov, predpisanih v 128., 129. in 130. členu 
ZUreP-2.

— Predlog Odloka o določitvi takse za obravnavanje zasebnih 
pobud za spremembo namenske rabe prostora v Občinskem 
prostorskem načrtu Občine Videm: V odloku se je določi
la višina takse za obravnavanje tistih zasebnih potreb glede 
prostorskega razvoja, ki predstavljajo pobudo za spremembo 
namenske rabe prostora v Občinskem prostorskem načrtu 
Občine Videm, kar po ZUreP-2 predstavlja pogoj za obrav
navo pobude.

— Predlog Odloka o območjih obveznega soglasja za spremi
njanje meje parcele na območju Občine Videm: Z odlo
kom se določa območje obveznega soglasja Občine Videm 
za spreminjanje meje zemljiške parcele. V postopku izdaje 
soglasja se bo preverjala skladnost predlagane spremembe 
meje parcele s pogoji za parcelacijo, ki so določeni v pro
storskih aktih. Glede na to, da se v prostorskih aktih določi
la o pogojih za parcelacijo nanašajo le na stavbna zemljišča, 
sledi temu tudi določitev območij, na katerih je potrebno 
soglasje. Iz tega razloga so kot območje obveznega soglasja 
določena stavbna zemljišča v skladu z občinskim prostor
skim načrtom. Z odlokom so določene tudi izjeme za pri
mere, ko soglasje za spremembo meje parcele ni potrebno. 
To so predvsem primeri, ko je naročnik sprememb parcel
nih meja občina za potrebe izvajanja dejavnosti iz svoje pri
stojnosti.

Seznanili so se še s: poročilom o delu Nadzornega odbora za 
leto 2018, letnim poročilom o izvedenih aktivnostih splošnih 
razvojnih nalog na regionalni ravni, ki so se opravljale v jav
nem interesu za leto 2018 — ZRS Bistra Ptuj, letnim načrtom 
dela za naloge spodbujanja regionalnega razvoja, ki se opra
vljajo v javnem interesu za leto 2019 — ZRS Bistra Ptuj.

Občinska uprava
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Proračun 2019
Proračun Občine Videm za leto 2019 je bil sprejet na 3.
redni seji 26. februarja 2019.
Pripravljen je na naslednjih izhodiščih:
— Število prebivalcev 5600.
— Povprečnina je v višini 573,50 EUR.
— Prihodki proračuna znašajo 5-615-570,92 EUR, odhodki so 

v višini 5-261.642,60 EUR.
— Občina Videm ima v proračunu za leto 2019 sredstva za 

okrog 40 investicij v višini 1.694.861,27 EUR. Večje inve
sticije, ki se bodo izvajale v letu 2019, so izvedba agromelio

racij Videm 3, izvajanje cestnega programa z modernizacijo 
in rekonstrukcijo desetih cestnih odsekov cest na celotnem 
območju Občine Videm. Občina Videm ima med investi
cijami zagotovljena sredstva še za izgradnjo kanalizacije v 
Pobrežju in Lancovi vasi od Osmice do avtoceste in izgra
dnjo vodovodnega omrežja v Zgornji Pristavi. Na področju 
zaščite in reševanja so sredstva predvidena za sofinanciranje 
nabave vozil za PGD Leskovec in PGD Tržeč.

Občinska uprava

Odbori in komisije v Občini Videm
Odbor za okolje in prostor

1. Matjaž Klasinc, Barislovci 13, 2324 Lovrenc na Dr. polju — 
predsednik
2. Andela Kozel, Skorišnjak 18a, 2285 Zg. Leskovec — pod
predsednica
3- Rudolf Potrč, Ljubstava 30c, 2284 Videm pri Ptuju — član
4. Peter Jagarinec, Mala Varnica 1 lb, 2285 Zg. Leskovec — 
član
5. Dušan Serdinšek, Tržeč 37, 2284 Videm pri Ptuju — član

Odbor za negospodarske dejavnosti
1. Katja Svenšek, Sela 29, 2324 Lovrenc na Dr. polju — pred
sednica
2. Srečko Bedrač, Videm pri Ptuju 25c, 2284 Videm pri Ptu
ju — podpredsednik
3- Bojan Merc, Soviče 12, 2284 Videm pri Ptuju — član
4. Andrej Forstnerič, Pobrežje 132, 2284 Videm pri Ptuju - 
član
5. Dušan Serdinšek, Tržeč 37, 2284 Videm pri Ptuju — član
6. Danica Medved, Sp. Leskovec la, 2285 Videm pri Ptuju — 
član

Odbor za gospodarske dejavnosti
1. Dejan Tramšek, Barislovci 16, 2324 Lovrenc na Dr. polju
— predsednik
2. Ivan Krajnc, Pobrežje 111, 2284 Videm pri Ptuju — pod
predsednik
3- Jadranka Krajnc, Zg. Leskovec 8a, 2285 Zg. Leskovec — 
članica
4. Andrej Forstnerič, Pobrežje 132, 2284 Videm pri Ptuju - 
član
5. Brane Kolednik, Pobrežje 91, 2284 Videm pri Ptuju — član

Odbor za javne finance in premoženje
1. Jadranka Krajnc, Zgornji Leskovec 8a, 2285 Zg. Leskovec
— predsednica

2. Jožef Klinc, Lancova vas 15c, 2284 Videm pri Ptuju — pod
predsednik
3- Andrej Rožman, Šturmovci 13, 2284 Videm pri Ptuju — 
član
4. Rudolf Potrč, Ljubstava 30c, 2284 Videm pri Ptuju — član
5. Darko Jerenec, Dolena 53a, 2323 Ptujska Gora — član

Nadzorni odbor
1. Dušan Pernek, Pobrežje 162, 2284 Videm pri Ptuju - 
predsednik
2. Danica Cebek, Tržeč 39, 2284 Videm pri Ptuju — podpred
sednica
3- Franc Kirbiš ml., Tržeč 44a, 2284 Videm pri Ptuju — član
4. Mateja Vidovič, Velika Varnica 67, 2285 Zg. Leskovec — 
članica
5. Venčeslav Trafela, Videm pri Ptuju 5a, 2284 Videm pri 
Ptuju — član

Statutarnopravna komisija
1. Jožef Klinc, Lancova vas 15c, 2284 Videm pri Ptuju — 
predsednik
2. Andela Kozel, Skorišnjak 18a, 2285 Zg. Leskovec — pod
predsednica
3- Srečko Bedrač, Videm pri Ptuju 25c, 2284 Videm pri Ptu
ju — član
4. Bojan Merc, Soviče 12, 2284 Videm pri Ptuju — član
5. Ivan Krajnc, Pobrežje 111, 2284 Videm pri Ptuju — član

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja
1. Andrej Rožman, Šturmovci 13, 2284 Videm pri Ptuju — 
predsednik
2. Matjaž Klasinc, Barislovci 13, 2324 Lovrenc na Dr. polju
— član
3- Dejan Tramšek, Barislovci 16, 2324 Lovrenc na Dr. polju
— član
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Uredniški odbor javnega glasila Naš glas
1. Tatjana Mohorko, Sela 28b, 2324 Lovrenc na Dr. polju — 
urednica
2. Marjan Nahberger, Pobrežje 14, 2284 Videm pri Ptuju - 
namestnik urednice
3- Alojz Čeh, Videm pri Ptuju 24c, 2284 Videm pri Ptuju — 
član

4. Tadej Podvršek, Tržeč 18k, 2284 Videm pri Ptuju — član
5. Dejan Tramšek, Barislovci 16, 2324 Lovrenc na Dr. polju 
— član
6. Ivan Božičko, Tržeč 46c, 2284 Videm pri Ptuju — član
7. Friderik Likavec, Zg. Pristava 24, 2323 Ptujska Gora — član
8. Petra Krajnc, Lancova vas 74a, 2284 Videm pri Ptuju — čla
nica

Matjaž Klasinc je podžupan Občine Videm
v

* M upan Občine Videm Branko Marinič je za podžupana 
^—/izbral Matjaža Klasinca iz svetniške skupine SDS, ki je 
po izobrazbi profesor zgodovine in geografije. Funkcijo je 
nastopil 1. marca.

Za Klasinca je to prva taka 
funkcija in tudi prvi mandat 
v občinskem svetu, čeprav 
mu delovnih izkušenj na 
različnih področjih v lokalni 
skupnosti in tudi v politiki

ne manjka. Doslej je bil zelo 
aktiven na področju zašči
te in reševanja, izkazal se je 
kot mentor mladim gasil
cem in dobil zaupanje tudi 
na regijskem nivoju, nove

priložnosti in izzive pa išče 
tudi drugje. Povabilo župana 
Branka Mariniča je sprejel 
z veseljem, po dogovoru z 
županom pa bo pokrival raz
lična področja dela v občini, 
predvsem pa se bo trudil, da 
bo delo opravljal odgovorno, 
zgledno, dosledno in zavzeto.

TM

Nadškof Alojzij Cvikl na obisku v videmski občini
'VTadškof metropolit msgr. Alojzij Cvikl je bil 18. marca 
.L 'l v sklopu vizitacije župnij ptujsko-ormoške naddekanije 
na obisku v župnijah sv. Vida in sv. Andraža v Leskovcu.

Že dopoldne se je srečal z videmskim županom Brankom 
Mariničem, direktorjem občinske uprave Mirkom Simenkom, 
poslanko Suzano Lep Simenko in ravnateljem OS Videm 
Robertom Murkom ter se podrobneje seznanil z delovanjem 
občine, šole in nasploh z življenjem v lokalni skupnosti.
Župan Marinič je nadškofu ob tej priložnosti predstavil tudi 
strategijo razvoja občine, posebej poudaril, da je v občini zgle
dno sodelovanje med lokalno skupnostjo in župnijo, pa tudi, 
da so zelo ponosni, da je praznovanje občinskega praznika 
združeno s farnim praznovanjem.

Besedilo in foto: TM Dobrodošlica za nadškofa Alojzija Cvikla v prostorih občine Videm

Aktualno v infrastrukturi
KANALIZACIJA PRI SUHI VEJI Že lani so v MO Ptuj napovedali, da bodo na območju Suhe

Na območju Suhe veje v Mestni občini (MO) Ptuj, na meji z veje in Sodnic gradili 2,7 km kanalizacijskih cevovodov, od 
občino Videm, v drugi polovici marca poteka izgradnja kana- tega 1,8 km gravitacijskih in slabih 900 m tlačnega kanala ter 
lizacijskega sistema, na katerega bodo po izgradnji vezana in eno črpališče. Priključitev na javni kanalizacijski sistem bodo 
na centralno čistilno napravo priključena tudi gospodinjstva omogočili okrog 300 ljudem. Gradbena dela so predvidena v 
na tem območju Pobrežja. šestih letih, do 2023.
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MO Ptuj gradi proti Pobrežju (na območju Suhe veje) kanalizacijski 
sistem, na katerega se bodo priključila tudi nekatera gospodinjstva 
iz naselja Pobrežje.

V Občini Videm pojasnjujejo, daje to izključno naložba MO 
Ptuj, Občina Videm pa že ima dogovor, da se bodo občani 
naselja Pobrežje priključili na kanalizacijski sistem v MO Ptuj. 
Občina Videm je svoj del kanalizacijskega sistema zgradila v 
letu 2018.

ZAČETEK AGROMELIORACIJSKIH DELNA 
OBMOČJU SEL IN TRNOVCA

Prav tako so se v teh dneh začela agromelioracijska dela — ure
ditev poljskih poti na območju Videm 3, v k. o. Sela in Trno
vec. Dela bodo končana predvidoma konec aprila.

UREJANJE NA VODOVODNEM SISTEMU
Režijski obrat Občine Videm je uredil vodovodni sistem 
v Mali Varnici, te dni pa se izvaja izgradnja vodovodnega 
omrežja v naselju Zgornja Pristava v dolžini 800 m. V nasle
dnjih dneh bo izveden popis del za izvedbo cestnega progra
ma 2019 na območju Občine Videm.

Začela so se agromelioracijska dela, urejanje poljskih poti na 
območju Videm 3, v k. o. Sela in Trnovec.

V občini smo uvedli dodatne šolske linije. Foto: Matjaž Klasinc

DODATNE AVTOBUSNE LINIJE ZA 
ŠOLARJE

V Občini Videm smo poskrbeli tudi za dodatne šolske linije 
za prevoz otrok iz naselij Šturmovci in Dravinjski Vrh ter uve
dli eno dodatno linijo za OS Leskovec.

Občinska uprava

Kaj ne sodi v kanalizacijo
"K J a terenu pogosto slišimo ugibanja občank in občanov, 
1 >1 ki še zmeraj ne vedo povsem natančno, kaj v javno 
kanalizacijo sodi in kaj ne. Za pojasnila smo se obrnili na 
Komunalno podjetje Ptuj.

Uporabnik ne sme v javno kanalizacijo odvajati ali izliti odpa
dno vodo, ki bi lahko:
— povzročila požar ali nevarnost eksplozije;
— povzročila korozijo ah kako drugače poškodovala kanal, 

naprave, opremo in ogrožala zdravje ljudi;
— povzročala ovire v kanalih ali kako drugače motila delovanje 

sistema zaradi odlaganja usedlin in lepljivih snovi;
— stalno ah občasno povzročala hidravlične preobremenitve in 

tako škodljivo vplivala na delovanje javne kanalizacije;

Vse to je strogo prepovedano odvajati in izlivati v kanalizacijo. 
Foto: TM
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— povzročala, da v kanalih nastajajo škodljivi plini;
— povzročala ogrevanje odpadne vode čez predpisano tempe

raturo;
— zavirala tehnološke postopke na čistilni napravi;
— povzročala onesnaženje z radioaktivnimi snovmi;
— vsebovala drugo snov, ki šteje za nevarno in škodljivo snov 

in katere koncentracija je nad mejnimi vrednostmi, dovolje
nimi s predpisi.

V javno kanalizacijo torej ne sodijo cunje, tekstilni izdelki, 
čistilne krpe, folije, vrečke in drugi plastični izdelki, papir
nate brisače, tamponi, vložki, kondomi, plenice, bombažne

vate, vlažilni robčki, palčke za ušesa, cigaretni ogorki, ostan
ki hrane, olja in maščobe iz gospodinjstev, odpadne vode iz 
kmetijstva (gnojevka, ostanki škropiv), ostanki zdravil, strupe
ne snovi (kisline, lužine, razredčila, vnetljive snovi, pripravki 
za gnojenje in gojenje rastlin, motorna olja, barve, pogonska 
goriva, nafta ali bencin za čiščenje idr.).
Če nastane na objektih in napravah javne kanalizacije škoda 
zaradi nepravilnega ravnanja uporabnika, je ta dolžan izva
jalcu javne službe poravnati stroške za odpravo škode.

Občinska uprava in Komunalno podjetje Ptuj

Pravilno oranje kmetijskih površin ob javnih cestah
V spomladanskih mesecih se ponovno začnejo večja poljedel- določa: »Prepovedano je orati na razdalji manj kot 4 metre od 
ska opravila na njivah in poljih. Ker je naša inšpekcijska in roba cestnega sveta v pravokotni smeri na cesto ali na razdalji 
redarska služba lani prejela kar nekaj prijav v zvezi z nepravi!- manj kot meter od roba cestnega sveta vzporedno s cesto.« 
nim oranjem, vam v nadaljevanju z namenom preventivnega Podrobnejše informacije glede zakonskih določb in pravilnega 
ukrepanja predstavljamo zakonske določbe in pravilen pristop pristopa k takemu opravilu si lahko preberete na spletni strani 
k temu opravilu. občine.

Občinsko inšpekcijsko nadzorstvo in občinsko redarstvo 
Zakon o cestah (ZCes-1) v 4. točki drugega odstavka 5■ člena Skupna občinska uprava občin v Spodnjem Podravju

Spodbude za podjetja

s P O SLOVENSKA
POSLOVNA
TOČKA

9
V*

REPUBLIKA SLOVENIJA EVROPSKA UNIJA
EVROPSKI SKLAD ZA 
REGIONALNI RAZVOJ

SPOT svetovanje Podravje je sofinancirano s pomočjo Evropskega sklada za regionalni razvoj, Ministrstva za gospodarski 
gijo ter ŠPIRIT Slovenija, javna agencija.

Slovenski podjetniški sklad (v nadaljevanju: SPS) uvaja v letu 
2019 nov program spodbud malih vrednosti za mikro, mala 
in srednje velika podjetja (v nadaljevanju: MSP) — t. i. Vavčer
je.

KAJ SO T. I. VAVČERJI
Vavčerski sistem je nov program spodbud malih vrednosti za 
mikro, mala in srednje velika podjetja ter zadruge (v nadalje
vanju: MSP). MSP-jem bo omogočil bistveno poenostavljen 
dostop do sofinanciranja posameznih storitev, s pomočjo 
katerih bodo krepila svojo konkurenčnost in kompetence.

HITRO IN ENOSTAVNO DO VAVČERJEV
Podjetja bodo lahko hitro in na enostaven način prejela 
vavčerje za različne vsebine, dodatna prednost za podjetja pa
je, da ni rokov za oddajo vloge, vavčerji bodo na voljo skozi

razvoj in tehnolo-

vse leto. Po oddaji vloge bo sledila hitra obravnava.
SPS bo javne pozive za vavčerje objavljal postopoma. Stroški 
za vsa vsebinska področja vavčerjev bodo upravičeni od 1. 1. 
2019 dalje, zato je pomembno, da si podjetja shranijo doka
zila (izbira izvajalca, računi, potrdila o plačilu itd.), ki bi jih 
želela uveljavljati, in po objavi javnega poziva oddajo vlogo.
Po oddaji vloge bo SPS preveril, ali podjetja izpolnjujejo 
pogoje javnega poziva, in na podlagi preveritve podjetjem 
sporoči odločitev o odobritvi ali zavrnitvi vloge. Podjetja lah
ko na podlagi dokazil o plačanih upravičenih stroških iz posa
meznega odobrenega vavčerja pridobijo sofinanciranje v višini 
60 %. Najvišja vrednost, ki jo lahko pridobijo za posamezen 
vavčer, je manjša od 10.000 EUR. Skupna višina vavčerjev, 
ki jih posamezno podjetje lahko koristi, znaša največ 30.000 
EUR na leto.
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Do leta 2023 bodo podjetjem na voljo vavčerji z različnimi vsebinami:

22,5 mio EUR /4,5 mio EUR letno/

Certifikati 
kakovosti 

in poslovna 
odličnost

1 1 1 .1
Internadonalizacija

Prenos 
lastništva in 
statusno 

preoblikovanje 
podjetij

Digitalizadja in 
omogočitvene 

tehnologije

Krožno/ 
zeleno

gospodarstvo

Prva dva poziva za prva dva vavčerja sta 
objavljena:
1. Vavčer za certifikat kakovost,
2. Vavčer za zaščito intelektualne 

lastnine.
Drugi vavčerji se bodo objavljali posto
poma v prihodnjih mesecih. Vavčerji 
za pomoč pri internacionalizaciji bodo 
predvidoma objavljeni že februarja 
2019. Podjetjem bodo poleg omenjenih 
vavčerjev na voljo še:
3. Vavčerji za prenos lastništva in statu

sno preoblikovanje podjetij,
4. Vavčerji za digitalizacijo in omogoči

tvene tehnologije,
5. Vavčerji za krožno/zeleno gospodar

stvo,

6. Vavčerji za prototipiranje idr.

NAČRTOVAN E-VAVČER 
KOT NAČIN PRIJAVE V 
PRIHODNJE

SPS pripravlja tudi t. i. sistem e-vavčer- 
jev, ki vam bodo omogočili celotno pri
javo in zahtevek opraviti v e-obliki prek 
portala SPS. O spremembi vas bomo 
pravočasno obvestili.
Brezplačno pomoč pri pripravi vloge 
za podjetja iz podravske regije nudijo 
svetovalci SPOT Svetovanje Podrav
je na telefonski številki 02 333 13 85, 
po e-pošti spot.podravje@mra.si ali 
na sedežu SPOT Svetovanje Podravje, 
Pobreška cesta 20, Maribor, v času ura

dnih ur (ponedeljek, torek, petek 8.00— 
14.00, sreda 11.00-17.00).
Vsebinska vprašanja lahko podjetja 
pošljejo na e-naslov vavcer@podjetni- 
skisklad.si. Odgovori in vprašanja bodo 
kasneje objavljeni na spletni strani SPS. 
Povzeto po spletni strani Slovenskega 
podjetniškega sklada (SPS), Sporočilo 
za podjetja. Prihajajo enostavne spod
bude malih vrednosti za MSP. Posebnost 
spodbud: enostavnost, hitra obravnava, 
na voljo skozi vse leto.

SPOT Svetovanje Podravje

Županja Ptuja na delovnem obisku 
pri županu Mariniču

X /začetku januarja je bila županja Mestne občine Ptuj 
V Nuška Gajšek prvič na krajšem delovnem obisku pri 

županu Občine Videm Branku Mariniču. V pogovoru se 
jima je pridružil še v. d. direktorja videmske občinske uprave 
Mirko Šimenko.

Tako Gajškova kot tudi videmski župan Marinič sta pouda
rila, da si želita, da bi bilo v prihodnje več sodelovanja med 
občinama kot tudi z občinami na širšem Ptujskem, predvsem 
pa poenotenja na področjih, kjer je to ključnega pomena za 
nadaljnje dogovore na državni ravni. Tema njenega pogovora 
sta bila tudi ptujska obvoznica in ravnanje z odpadki.
Branko Marinič je izrazil zadovoljstvo nad srečanjem s 
ptujsko županjo in povedal, da sta izmenjala veliko pozitiv
nih tem, se dotaknila mnogih aktualnih in tistih, ki občine 
v Spodnjem Podravju ne nazadnje povezujejo. Po srečanju 
je povedal: »Govorila sva tudi širše, o naših skupnih razvojnih

Župan Branko Marinič in županja Ptuja Nuška Gajšek sta po 
prvem srečanju dejala, da si želita več skupnega sodelovanja in 
pogovorov.
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programih. Dotaknila sva se tudi nekaterih konkretnih zadev in 
projektov, med drugim ptujske obvoznice in ravnanja z odpadki, 
saj je naša velika želja, da se že danes pogovarjamo o tej temi. 
To je eno od zahtevnejših področij, ob katerem se nam občinam 

poraja vprašanje, kam z odpadki jutri. Vpogovoru sva se osredo
točila še na druge teme in področja, ki se nanašajo na delovanje 
vseh občin Spodnjega Podravja s skupnimi dogovori in skupnimi 
nastopi do države. Upam, da smo si tukaj enotni, saj bomo le 
skupaj močnejši. Vprihodnje lahko pričakujemo več sodelovanja, 
tako s ptujsko kot tudi okoliškimi občinami, ker smo tako tudi 
napovedali.«
Županja Ptuja Nuška Gajšek je po srečanju z županom Mari

ničem povedala: »Zadovoljna sem, da je župan Občine Videm 
Branko Marinič sprejel mojo prošnjo, da se sestaneva. To je bil 
prvi vljudnostni obisk z namenom, da se spoznava, ker sva 
oba na novo prevzela vodenje občine, pa tudi, da predebatira- 
va o dejanskem stanju v obeh občinah in se seznaniva z vsem. 
Današnji sestanek je bil novo poglavje v smislu skupnega interesa, 
namenjen predvsem začetku novega sodelovanja med občinama, 
ker nam je interes, da dobro sodelujemo, da se tudi poenotimo 
zato, da bomo lažje nastopali izven naših meja, tam, kjer se poli
tike ustvarjajo, da bomo imeli vpliv tudi tam.«

Besedilo in foto: TM

POSLANSKI KOTIČEK

Spoštovani občanke ii
Letošnja zima nas je bolj ali manj le oplazila in tako smo že 
v februarju bili deležni prijetnih pomladnih temperatur. Peti 
— pustni — letni čas nam je letos omogočil več kot mesec dni 
zabave, kar smo v naših koncih izjemno dobro izkoristili. 
Dogajanje v Državnem zboru pa se v Vladi Marjana Šarca 
veliko vrti okoli menjav ministrov in državnih sekretarjev. Z 
obžalovanjem tudi ugotavljamo, da je Vlada s svojimi ukrepi 
konec leta 2018 (z dvigom minimalne plače in dvigom plač 
javnim uslužbencem), ne da bi zagotovila dodatna potrebna 
finančna sredstva za plače, breme dviga plač prenesla na upo
rabnike storitev javnih zavodov. Tukaj mislim zlasti na dvigih 
cen v vrtcih in domovih za ostarele. Breme dviga plač se je 
tako preneslo na družine z otroki, starostnike, njihove svojce 
in občine. Cene vrtca so se v številnih občinah dvignile kar 
med 5 in 10 %. V Občini Videm so na srečo ostale nespreme
njene.
Večji del zasedanj v preteklih tednih se je vrtel okoli rebalansa 
proračuna za leto 2019. V proračunu imamo rekordno viso
ke prihodke (več kot 10 milijard evrov), žal pa tudi rekordno 
visoke odhodke (prav tako več kot 10 milijard evrov) in načr
tovan minimalni proračunski presežek. Za pripravljeni reba
lans je Evropska komisija ocenila, da zanj obstaja tveganje 
neskladnosti z evropskimi proračunskimi pravih, tudi mne
nje Fiskalnega sveta ni bilo ravno pozitivno, saj strokovnjaki 
menijo, da se bo stanje financ strukturno poslabšalo. Pravi
loma velja, da se v obdobju, ko ima Vlada najvišjo podporo, 
sprejemajo konkretne strukturne spremembe. Žal iz rebalansa 
proračuna za leto 2019 to ni razvidno, saj ne obeta konkre
tnih sprememb na področjih, kjer so te nujno potrebne — to 
so zdravstvo, pokojninski sistem, dolgotrajna oskrba, razbre
menitev gospodarstva, decentralizacija, debirokratizacija, 
izboljšanje črpanja sredstev EU in regionalni razvoj.
K rebalansu proračuna sem vložila amandma, s katerim sem 
želela, da bi se za celostni razvoj območja Haloz zagotovi
lo prepotrebnih 5 milijonov evrov finančnih sredstev. Žal je 
amandma prejel le podporo poslancev SDS, NSi in SNS. Vse

občani Občine Videm

druge parlamentarne stranke so glasovale proti.
Vse bolj pa se v zraku čutijo bližajoče se evropske volitve. Smo 
državljani Evropske unije, ki je postala del našega vsakdana. 
Njene prednosti so za nas postale samoumevne — prosti pre
tok ljudi, kapitala, storitev, blaga, ni čakanja na mejah, ni 
menjave valut, cene mobilnih storitev so enotne po celotni 
EU, mladim se prek programa Erazmus odpirajo številna nova 
vrata. Se pa tudi na nivoju EU soočamo s številnimi izzivi. 
Potrebujemo Evropo, ki bo skrbela za svoje državljane in jim 
zagotavljala varnost, ohranjala dobro socialno okolje in ponu
jala priložnosti za vse generacije, skrbela za okolje in zdravo 
hrano ter ostala gospodarska velesila.

Spoštovani,
naj vam spomladansko sonce vlije novih moči in vas napolni s 
pozitivno energijo. Vsem mamicam želim vse najlepše za minuli 
materinski dan, občanom in občankam Občine Videm pa želim 
lepe velikonočne praznike in veselo pisanko.

Suzana Lep Šimenko,
poslanka v DZ RS
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Letna konferenca Občinskega odbora SDS Videm
"XT a predvečer kulturnega praznika so se člani SDS Videm 
.L ^1 zbrali na redni letni konferenci. Po uvodni besedi je 
predsednica odbora Suzana Lep Simenko pozdravila vse 
prisotne, še posebej župana Občine Videm Branka Marini
ča s soprogo in Milana Fiderška iz Občinskega odbora SDS 
Kidričevo.

Delovno predsedstvo, ki ga je vodil Alojz Ceh, je začelo kon
ferenco po ustaljenem protokolu. Poročilo o delu v minulem 
letu je podala predsednica Suzana Lep Šimenko. Večina aktiv
nosti odbora v preteklem letu je bila vezana na terensko kam
panjo za državnozborske in lokalne volitve, ki je obakrat pri
nesla želene rezultate in na katere so v odboru izjemno pono
sni. Med izpostavljenimi aktivnostmi v preteklem letu sta bila 
zlasti strokovna ekskurzija v Strasbourg z obiskom evropskega 
parlamenta in sprejemom evropskih poslank Romane Tomc in 
Patricije Sulin, ter tradicionalni jesenski piknik SDS v Pobrež
ju, ko nas je obiskal tudi evropski poslanec dr. Milan Zver. 
Poročilo nadzornega odbora in finančno poročilo je podal 
predsednik Janez Lovenjak.
Letošnje aktivnosti OO SDS Videm bodo usmerjene v dru
ženje in aktivnosti, vezane na evropske volitve. Na predve
čer materinskega dneva imajo za občane Vidma že zakuplje
no predstavo »Ne šlataj — 220 voltov«, v maju je načrtovan

Odličen rezultat na lokalnih volitvah je svetni
ški skupini SDS prinesel kar sedem svetnikov. 
Svetniško skupino SDS tako sestavljajo: Katja 
Svenšek, Matjaž Klasinc, Andrej Rožman, 
Andela Kozel, Jadranka Krajnc, Ivan Krajnc in 

Srečko Bedrač. V veliko veselje nam je, da je bil kot župan 
izvoljen dolgoletni član občinskega odbora SDS Videm 
Branko Marinič. Novoizvoljeni župan je za podžupana 
imenoval svetnika iz svetniške skupine SDS Matjaža Kla
sinca. Svetniki smo skupaj z županom že zagrizli v delo. 
Rezultat koalicije, ki smo jo sklenili s strankama SLS in 
NSi, je uspešno potrjen Proračun Občine Videm za leto 
2019. V sprejetem proračunu so v največji možni meri 
upoštevani predlogi posameznih krajevnih skupnosti. Med 
večje investicije v letu 2019 pa gotovo sodi nakup zemljišča 
za gradnjo doma upokojencev.
Člani občinskega odbora SDS smo se 7- februarja zbra
li na letni konferenci, na kateri smo podali tudi predloge 
in načrte za leto 2019. Priložnosti za druženja tudi v letu 
2019 ne bo manjkalo. Začeli smo že 24. marca v Vaškem 
domu Pobrežje, kjer smo mamam in ženskam ob njihovem 
prazniku podarili gledališko predstavo Ne šlataj — 220 vol
tov. Vabljeni tudi na druge dogodke.
Lepe praznične dni.

Katja Svenšek

Prisotnim na konferenci je pozdravne besede namenil tudi župan 
Branko Marinič.

pohod po Halozah, v juniju strokovna ekskurzija in v oktobru 
jesenski piknik. Člani konference so soglasno za kandidate za 
evropske volitve evidentirali Romano Tomc, Patricijo Sulin in 
dr. Milana Zvera. Prisotnim je pozdravne besede namenil tudi 
župan Branko Marinič. Po končanem uradnem delu je sledilo 
prijetno druženje s pogostitvijo.

Besedilo in foto: AC

• Spoštovani občanke in občani Občine 
^ | Videm!

Na začetku se vam zahvaljujem za pod
poro na lanskih lokalnih volitvah. Z vašo podporo smo 
tako z enim svetnikom zastopani v občinskem svetu in v 
treh krajevnih skupnostih, imamo pa tudi predstavnika v 
nadzornem odboru občine.
Zastopani smo tudi v različnih občinskih odborih, tako 
da bomo lahko korektno zastopali naše zastavljene cilje. V 
občinskem svetu smo v koaliciji s stranko SDS in SLS, sku
paj bomo še laže uresničevali naše interese. Pripravljeni smo 
sodelovati z vsemi za dobrobit občanov in nas tako povezati 
za skupno dobro.
Zavzemali se bomo za enakopraven in transparenten razvoj 
občine. Podpiramo nadaljevanje izgradnje kanalizacije, 
pločnikov in cestne infrastrukture. Posebno pozornost 
bomo posvečali projektu izgradnje kulturne ali večnamen
ske dvorane in doma upokojencev.
Na koncu se vam zahvaljujem za vašo podporo in vam 
želim vse dobro.

Andrej Forstnerič
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a ii a Za nami so lokalne volitve, na katerih so 
■^‘O/Vl J nam volivci zaupali več kot 650 glasov, kar 

je pomenilo štiri svetniške mandate od 17 v 
novem občinskem svetu (Brane Kolednik, Dušan Serdin- 
šek, Peter Jagarinec in Darko Jerenec). Uspešni smo bili 
tudi na volitvah v svete krajevnih skupnosti, kjer imamo 17 
svetnikov. Stranka je na volitvah prvič nastopila tudi s svo
jim županskim kandidatom Branetom Kolednikom. Volivci 
so mu namenih 650 glasov, kar pa je bilo kljub odličnemu 
izidu le nekaj glasov premalo za drugi krog.
S tem rezultatom smo od občanov prevzeli tudi večjo 
odgovornost in pričakovanja v novem, štiriletnem man
datu. Postali smo druga najmočnejša stranka v naši obči
ni. Čeprav smo stranki SDS in županu ponudili pomoč in 
sodelovanje, nas niso sprejeli v svojo koalicijo in to potezo 
štejemo za nerazumno. Sedaj skupaj s stranko DeSUS tako 
tvorimo opozicijo. Čeprav smo v opoziciji, se bomo ves čas 
zavzemali za izvajanje predvolilnih obljub, tako naših kot 
obljub župana in koalicijskih strank (SDS, SLS in NSi). 
Svetniki SMS smo na predlog proračuna Občine Videm za 
leto 2019 vložili amandma, s katerim smo želeli doseči, da 
bi se že letos začela pripravljati dokumentacija za nekatere 
projekte v komunalni infrastrukturi, dodali smo tudi druge 
pobude, vendar so koalicijske stranke amandma preglaso
vale.
Ob koncu se še enkrat zahvaljujemo vsem občanom za 
izkazano zaupanje na zadnjih volitvah. Hkrati obljubljamo, 
da se bomo še naprej po svojih najboljših močeh zavzemali 
za celovit napredek in razvoj Občine Videm tudi v priho
dnje.

SMS — Zeleni Evrope 
LO Videm

Spoštovani,
■ najlepše hvala za podporo in glasove

Slovanska Ifudska stranka 1 1 1 °

na občinskih volitvah. V Občinski svet 
Občine Videm smo bili izvoljeni trije kandidati: Bojan 
Merc, Rudi Potrč in Dejan Tramšek. Imeli smo tudi kan
didata za župana, ki mu je v drugem krogu zmanjkalo gla
sov, da bi znova vodil Občino Videm. S strankama SDS in 
NSi smo se skupaj povezali v koalicijo. Naše želje in tudi 
prizadevanja bodo slonela na dobrem delovanju občine še 
naprej. Zavzemali se bomo za gradnjo doma upokojencev, 
razvoj kmetijstva, turizma, pomoč obrtnikom, razvoj na 
področju športa, kulture idr. Trudili se bomo, da bomo 
vsem občanom prisluhnili in upoštevali njihove želje, se 
zavzeli za njihove pobude in reševali probleme.

Dejan Tramšek

Živimo v času, ko globalno gospodarstvo 
lepo napreduje, finančna sredstva so dosto- 

Za vse pna na finančnih trgih, vendar le za tiste, ki 
generacije! so pripravljeni, torej sledijo izzivom sodobne

ga časa, imajo kreativne ideje ali pripravljene 
konkretne razvojne projekte. Podobno kot za gospodarstva 
velja razvojni koncept tudi za uspešno delovanje lokalnih 
skupnosti.
Občinski odbor Demokratične stranke upokojencev Slove
nije (DeSUS) Videm in svetniška skupina si bosta prizade
vala, da: Občina Videm postane skupnost, v kateri bo zago
tovljena visoka kakovost bivanja, se krepi in ohrani razno
lika ter bogata naravna in kulturna dediščina, bo napredek 
lokalne skupnosti temeljil na trajnostnem razvoju, ki bo 
upošteval gospodarske, socialne in okoljske zmožnosti pro
stora, se pospešuje participativni način vodenja in upravlja
nja v krajevnih skupnostih in v občini.
Politične interese naše stranke v Občinskem svetu Občine 
Videm zastopajo: svetnica Danica Medved, vodja svetniške 
skupine OO DeSUS Videm, je članica kolegija župana in 
članica odbora za negospodarske dejavnosti, svetnik Jože 
Klinc je član statutarnopravne komisije in odbora za okolje 
in prostor ter član odbora za javne finance in premoženje, 
član nadzornega odbora pa je Venčeslav Trafela.
Spoštovani občanke in občani Občine Videm, zahvalju
jemo se vam za vaše zaupanje, ki ste nam ga namenili na 
lokalnih volitvah 2018.

Mag. Ivan Božičko

Želimo vam prijetne, mirne in novega 
upanja polne velikonočne praznike. 

Uredništvo

Hana Jeromel
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Videmski svetniki na marčevski seji
X Tito rek, 26. marca, je bila v sejni sobi Občine Videm 4.

V redna seja občinskega sveta. Zupan Občine Videm 
Branko Marinič je svetnicam in svetnikom v uvodu povedal, 
da je s 1. marcem za podžupana imenoval Matjaža Klasinca, 
prav tako v začetku marca pa je za direktorja občinske upra
ve imenoval Mirka Simenka.
V nadaljevanju seje je videmski občinski svet obravnaval 
Letno poročilo Občine Videm za leto 2018 in ga brez bistve
nih pripomb potrdil, potrjen je bil tudi Predlog Odloka o 
načinu opravljanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 
služb ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Videm, brez 
pripomb in razprave pa so svetniki potrdili tudi Predlog Skle
pov o spremembi meje med Občino Videm in Mestno občino 
Ptuj; Občino Videm in Občino Podlehnik; Občino Videm in 
Občino Žetale; Občino Videm in Občino Cirkulane. Župan 
Marinič je občinskemu svetu pojasnil, da ob meji z občina
mi ne prihajajo do sprememb, da so na posameznih obmejnih 
parcelah upoštevali vidik 0, sicer pa je po njegovih besedah 
to zahteva Geodetske uprave RS, Skupna občinska uprava Sp. 
Podravje pa je v tem primeru pripravila vse strokovne podla
ge-
Svetniki so potrdili tudi Predlog Sklepa o potrditvi DIIP za 
cestni program v letu 2019, Predlog Sklepa o potrditvi DIIP- 
-a za kanalizacijo Osmica—Lancova vas (do avtoceste) pa tudi 
Predlog Sklepa o porabi proračunske rezerve v letu 2019. 
Strinjali so se, da bodo iz te proračunske postavke dobrih 32 
tisoč evrov namenili za sanacijo dotrajanega Hekovega mostu 
v Sp. Leskovcu, na meji med občinama Videm in Cirkulane. 
Župan je pojasnil, da je most v zelo slabem stanju in pred
stavlja nevarnost, da so temelji močno načeti in bo treba čim 
prej pristopiti k sanaciji.
Potrdili so tudi novelacijo Pravilnika o višini in načinu dolo

čanja plač oziroma plačil za opravljanje funkcije funkcionar
jem, sejnin članom delovnih teles občinskega sveta in drugih 
organov Občine Videm ter o povračilih stroškov, Predlog 
Sklepa o imenovanju Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu, v katerega so imenovali: Bojana Merca, Braneta 
Kolednika, Andreja Rožmana, Stanka Vinka, Barbaro Ambrož 
in Miho Emeršiča.
V nadaljevanju je občinski svet soglasno potrdil: Letno poro
čilo Zavoda Osnovne šole Videm za leto 2018, Letno poroči
lo Javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj za leto 2018, Letno 
poročilo o delu Knjižnice Ivana Potrča Ptuj za leto 2018, 
Letno poročilo Glasbene šole Karola Pahorja Ptuj za leto
2018, Program dela Knjižnice Ivana Potrča Ptuj za leto 2019, 
Usklajeni finančni načrt Knjižnice Ivana Potrča Ptuj za leto
2019, Program dela in finančni načrt Zdravstvenega doma 
Ptuj za leto 2019, Program dela, poslovni in finančni načrt 
OS dr. Ljudevita Pivka za leto 2019 in Poročila zavodov in 
ustanov za leto 2018.
Svetniki so se strinjali tudi s Predlogom Soglasja k ceni sto
ritve pomoči na domu. Odbor za negospodarske dejavnosti 
je obravnaval predlog Centra za socialno delo Ptuj za poda
jo soglasja k novi ceni pomoči družini na domu, ki se s 1. 5. 
2019 povečuje s 17,85 EUR na 18,45 EUR. Odbor je pre
dlagal, da naj cena za uporabnika ostane ista in se posledično 
poveča delež subvencije občine. Razliko do polne cene storitve 
bo Občina Videm kot subvencijo pokrivala iz sredstev občin
skega proračuna v višini 67,97 %.
Sejo občinskega sveta so končali s pobudami in vprašanj 
občinskih svetnikov, župan Branko Marinič pa je na svetniška 
vprašanja odgovarjal sproti.

TM

Svetovni dan voda
VODA
Voda je čudovito preprosta, najbolj uporabna in uporabljana 
snov na svetu. Je odlično hladilo, topilo, razredčilo, hranilo, zdra
vilo, transportni medij in transportno sredstvo. Nepogrešljiva je v 
energetiki, ustvarja vreme in v veliki meri odloča o našem pod
nebju. Z življenjem je povezana ne le v biološkem, ampak tudi 
v družbenem, kulturnem, verskem in gospodarskem pogledu. Na 
svetu ni kulturnega izročila, ki ne bi prepoznalo te pomembne 
vsakodnevne človekove spremljevalke, ki mu daje pijačo. (Planet 
Voda, Lučka Kajfež Bogataj)

VODA ZA VSE
Svetovni dan voda obeležujemo vsako leto 22. marca. Zdru
ženi narodi, v sprejeti Agendi 21 — šesti cilj, želijo zagotoviti

vsem prebivalcem planeta dostop do varne vode z ureditvijo 
sanitarne (umazane) vode do leta 2030.
Hkrati želijo poskrbeti za trajnostno gospodarjenje z vodnimi 
viri, s poudarkom na izboljšanju kakovosti voda z zmanjša
njem onesnaževanja, z omejitvijo izpustov nevarnih kemi
kalij in drugih snovi, s prepolovitvijo deleža neprečiščenih 
odpadnih voda ter povečanju recikliranja tehnoloških vod za 
ponovno uporabo.
Dejstva, ki zahtevajo takojšen pristop k izpolnjevanju spreje
tih ciljev, so:
— 2,1 milijarde ljudi nima dostopa do varne oskrbe s pitno 

vodo;
— približno dve tretjini svetovnega prebivalstva imata vsaj en 

mesec v letu hudo pomanjkanje varne vode;
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— okoli 159 milijonov ljudi zbira svojo pitno vodo iz površin
skih voda, kot so ribniki in potoki;

— ena od štirih osnovnih šol nima zagotovljene varne oskrbe s 
pitno vodo;

— več kot 700 otrok, mlajših od pet let, umre vsak dan zaradi 
bolezni, ki so povezane z nevarno vodo in slabimi sanitari
jami;

— 700 milijonov ljudi po vsem svetu bi lahko do leta 2030 
zaradi hudega pomanjkanja vode zapustilo začasno ali trajno 
svoje domove idr.

OBLAŽITEV POSLEDIC, KI JIH PONUJA 
SONARAVNO UPRAVLJANJE

Narava ne ponuja čudežnih rešitev za vse tegobe prebivalstva, 
ki so povezane z vodo, zlasti ne na povečanje svetovnega pre
bivalstva, ponuja pa učinkovite možnosti za premestitev le-teh 
težav, kot:
— mokrišča: predstavljajo naravni rezervoar vode za napajanje 

tal in/ah podzemne vode, so trajnostni način skladiščenja 
vode;

— konzervacijsko kmetijstvo: uporaba kmetijskih praks, ki 
ščitijo tla pred uničenjem — ekološko kmetijstvo, zasaditev 
obrečnih rastlinskih pasov, ki znatno zmanjšajo onesnaženje 
voda;

— podnebne spremembe: učinek podnebnih sprememb lahko 
omilimo z renaturacijo in povrnitvijo rečnih strug v prvotno 
stanje s poplavnimi površinami ter z izgradnjo akumulacij
skih jezer — uravnavanje rečnega toka;

Rečna zarast, ki preprečuje onesnaževanje vodotoka.

— odpadne vode: zagotoviti čiščenje odpadnih in tehnoloških 
vod pred vrnitvijo v okolje, da se prepreči onesnaževanje 
virov talnih in podzemnih vod idr.

ZAKLJUČNA MISEL
Pri načrtovanju gospodarjenja z vodami ne smemo zasledovati 
le cilja človekovih potreb, ampak tudi potreb življenja — vodni 
ekosistemi. Upravljanje z vodnimi viri mora potekati izključ
no po trajnostnem načelu, vzpostavitev naravnega ravnovesja 
v vodnem krogu.

Besedilo in foto: mag. Ivan Božičko

KS Dolena
X TKS Dolena je od pomladi 2018 naprej precej živahno.

V S finančno podporo občine in pomočjo krajanov pro
stovoljcev obnavljamo dom krajanov. Uredili smo parkirišče 
za okrog 70 avtomobilov, ob otroškem igrišču posadili trto, 
postavili brajde za senco, ob domu pa prizidali teraso in 
nanjo postavili nadstrešek.

Nove volitve v svet KS nas niso ustavile. Na dosedanjih dveh 
rednih sestankih smo sklenili, da se nadaljujejo naslednja dela 
obnove doma: posodobitev in preureditev sanitarij, obno
va kuhinje in finalizacija začetih del zunaj doma. Namesti
li bomo tudi info točko in opremili veliko dvorano z video 
tehnologijo. Prostor bo postal bolj funkcionalen, primeren za 
predavanja, občne zbore ter tehnološko podprte prireditve in 
zabave.
Imenovali smo gospodarja doma. Nalogo je sprejel Jože 
Godec, dosedanji predsednik KS. Za opravljeno delo v prete
klem mandatu se mu zahvaljujemo.
Letošnje aktivnosti v KS so bile: 1. januarja novoletno srečanje 
krajanov, 26. januarja vaške koline v izvedbi SD Zg. Pristava 
in aktiva žena, 2. februarja smučarski izlet v Avstrijo v izvedbi

V KS Dolena nadaljujejo obnovo doma krajanov. Lani so dobili 
nove pridobitve v okolici doma.

SD Zg. Pristava, 8. februarja pohod po haloških gričih v poča
stitev kulturnega praznika — SD Zg. Pristava. Ponosni smo na 
dober obisk, prešerno vzdušje in odlične krajevne muzikante. 
Med prihajajočimi dogodki omenimo še sodelovanje v čistil
ni akciji in nadaljevanje obnove doma krajanov. O delova
nju novega vodstva KS, vseh načrtih v letu 2019 in naprej pa 
naslednjič.

Besedilo in foto: FL
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Rez sadnega drevja na Djočanovi domačiji
|} ez sadnih dreves je tehnološki 
AVjukrep, s katerim rastline v mlado
sti oblikujemo, kasneje pa vzdržujemo 
rodnost dreves in osvetljujemo krošnjo. 
S tem zagotovimo ohranjanje oblike in 
dobre rodnosti dreves, pri čemer je pri
delek zdrav in primerno velik.

Člani Etnografskega društva Tržeč so 
organizirali strokovno rez sadnega drev
ja v svojem nastajajočem travniškem 
sadovnjaku. Prikaz je potekal v pone
deljek, 25. februarja, veščino rezanja 
drevja pa sta prikazala Matej in Bojan s 
Kmetijsko-gozdarskega zavoda Ptuj. 
Strokovnega prikaza rezanja sadnega

drevja se je udeležilo 14 udeležencev od 
blizu in daleč. Nekateri izmed njih so 
že bili vešči tega opravila in so le utrdi
ti svoje znanje, drugi so spoznali osnove 
tega pomembnega sadjarskega opravila. 
Glede na izražen velik interes po prido
bivanju tovrstnih znanj so člani društva 
napovedali nadaljevanje prikaza strokov
ne rezi sadnega drevja tudi v naslednjem 
letu.
Kaj je večji užitek kot gojenje, obiranje in 
pokusanje lastnega pridelka?

Besedilo in foto: mag. Ivan Božičku 

Zavzeta rez sadnega drevja

Vincekova rez pri Pajnkiherjevih
'Turistično društvo Podlehnik je v sodelovanju z vinogra- 

_L dniško družino Pajnkiher in kletarjem TD Podlehnik 
Francem Pajnkiherjem uspešno izpeljalo drugo vincekovo rez 
v Halozah.

Že dopoldne so se vinarji in vabljeni gostje zbrali na vinogra
dniški kmetiji ob vinogradu družine Pajnkiher v Doleni in 
Rodnem Vrhu. Pajnkiherjeva kmetija je ena izmed najstarejših 
kmetij na obrobju občine Videm in v župniji sv. Trojice. Med 
zbiranjem so se gostje najprej okrepčali s toplimi napitki, nato 
pa so prisluhnili kulturnemu programu. Navzoče so pozdravili 
gospodar vinogradniške kmetije Franc Pajnkiher, župan obči
ne Podlehnik Sebastian Toplak in župan občine Videm Bran
ko Marinič.

Če na Vincenca sonce sije, se dobro vino v čaše vlije. 
Foto: Zdenka Golub

Druga vincekova rez v Halozah

ANDREJ REBERNIŠEK PRIKAZAL REZ 
VINSKE TRTE
Predavanje o rezi vinske trte je tudi tokrat pripravil Andrej 
Rebernišek, priznani strokovnjak s področja vinogradništva, 
sicer pa direktor Kmetijsko-gozdarskega zavoda Ptuj. V vino
gradu sta gospodar in podpredsednik TD Podlehnik Zvonko 
Mlakar po stari navadi na trto obesila klobase in trto zali
la z vinom. Sledila je rez vinske trte, ki jo je prikazal Andrej 
Rebernišek. Blagoslov vinogradov in narave je opravil trojiški 
pater Benjamin Mlakar.

TM

NAŠ GLAS - OBČINA VIDEM - APRIL 2019



Baron Jakob Zekel Videmski nekaj dni vladal Ptuju
1 'V ar ko Cafuta, 17. princ ptujskega karnevala, baron 

Jakob Zekel Videmski, je odlično opravil nalogo vlada
nja, ki mu je bila zaupana za obdobje letošnjega, 59. Kuren- 
tovanja na Ptuju. S soprogo Sabino Zofijo Zekel in svojo 
gardo je bil prisoten na številnih dogodkih, tudi v domači 
občini Videm.

Po letošnjem Kurentovanju je povedal: »Letošnje Kurentova- 
nje je bilo zame se posebej pomembno, saj sem ga prvič doživel 
v vlogi princa karnevala. Čudovito je bilo doživeti mesto v času, 
ko so bili na prvem mestu kurenti ter drugi etnografski, tradicio
nalni in domišljijski liki. Svojo vlogo sem z veseljem in ponosom

Princ karnevala na 59. Kurentovanju na Ptuju. Foto: Stanko Kozel

opravljal tako na domačem ptujskem karnevalu kot na mnogih 
gostovanjih na slovenskih in tujih karnevalskih prireditvah ter 
turističnih dogodkih. Za razliko od kurentov se moje delo s kon
cem kurentovanja ne konča. Opravljal ga bom tudi izven pustne
ga časa, še leto in pol, tja do ptujskega martinovanja leta 2020.« 
Čestitamo Darku Cafuti za uspešno opravljeno delo, za vse 
nastope, ki jih je dobro opravil doma in v tujini, za njegov 
prispevek k videmskemu fašenku. Njegovo zgodbo in dožive
tja v času prinčevanja pa bomo predstavili v prihodnji številki 
glasila Naš glas.

TM

V Pobrežju kletarja pripravila družabni večer
T anskega novembra sta kletar Slavko Forstnerič in njegov 
J—/pomočnik podkletar Ludvik Bedrač prevzela obvezno
sti pri negi vina letnika 2018 od prejšnjih kletarjev Branka 
Mariniča in Jožeta Murška.

Da bi krajanom pokazala, da dobro gospodarita z vinom, sta 
jih povabila na tradicionalni pretok, ki je potekal 9. februar
ja v vaški dvorani v Pobrežju. Novembra sta v nego prevzela 
220 litrov rdečega in 163 litrov belega mošta. Na pretoku sta 
dokazala, da z vinom znata delati. Da so se vsi prisotni v dvo
rani dobro počutili, so poskrbeli domači muzikanti. Kletarja 
sta poskrbela za odličen divjačinski golaž, saj je kletar Slav
ko Forstnerič tudi lovec, za sladko pojedino pa so poskrbele 
članice Društva žensk Pobrežje in podkletarjeva soseda Ditka 
Bedrač.
Krajani, ki se udeležijo tega dogodka, v zameno kletarjema 
podarijo kakšno domačo klobaso. Kasneje kletarja ob obi
sku krajanov v kleti k dobri kapljici tudi kaj narežeta. Ker je 
dogajanje potekalo po svečnici, so vse prisotne obiskali tudi

Na pobreškem pretoku vina so se oglasili tudi pobreški koranti.

domači koranti ter kletarju in njegovemu pomočniku izročili 
spominsko darilo. Kletar Slavko in njegov pomočnik Ludvik 
imata sedaj v kleti še okrog 240 litrov vina, ki je namenjeno 
predvsem druženju Pobrežanov v vaškem domu. Nekaj dobre 
domače kapljice bo steklo po grlih tudi v kratkem, ko kletarja 
pripravljata Kletarjev pohod po KS Pobrežje.

Besedilo in foto: MN
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V korantovi opravi pretekli dobrih sedem kilometrov
TVed vaškim domom Pobrežje se je 9. februarja zbrala 
J. množica sodelujočih, okoli 200 korantov, hudičkov in 
pokačev iz trinajstih društev in petih občin na desnem bregu 
Drave: Vidma, Podlehnika, Kidričevega, Hajdine in Mestne 
občine Ptuj.

Ob tej priložnosti so jih v Pobrežju, kjer so se še pred tekom 
vsi dobro okrepčali, nagovorili videmski župan Branko Mari
nič, podžupanja Kidričevega Anja Rajher, župan Podlehnika 
mag. Sebastian Toplak, predsednik primestne četrti Turnišče 
- Breg Vlado Koritnik, poslanka Suzana Lep Simenko, pred
sednik KS Pobrežje Andrej Forstnerič, v Dražencih pa jih je 
pozdravil še župan Hajdine mag. Stanislav Glažar.
Zupan Marinič je pohvalil sodelovanje med društvi in občina
mi, izrazil navdušenje nad letošnjo udeležbo korantov in dru
gih pustnih likov, hkrati pa je organizatorjem zaželel, da bi še 
naprej ohranjali tradicijo korantovega teka in predvsem dobro 
sodelovali med seboj.
Posebno čast je korantom in pokačem izkazal tudi letošnji 17.

Korantov tek 2019

princ ptujskega karnevala Darko Cafuta, baron Jakob Zekel 
Videmski, s svojim spremstvom, baronico Sabino Zofijo 
Zekel in gardo.

NA POTI SEJE PRILEGLO TUDI 
OKREPČILO

Ko so pokači zavihteli svoje biče, so bili koranti že pripra
vljeni na tek od Pobrežja do Dražencev. Ves čas na poti jih je 
spremljalo staro gasilsko vozilo PGD Turnišče, da pa so teh 
dobrih sedem kilometrov poti v popolni korantovi opravi in 
opremi lažje premagali, so jim gostoljubni domačini pripravili 
kar nekaj postojank z okrepčili. Ustavili so se pri Mariničevih 
v Pobrežju, pri baru Tilčka, pri Sveči v Pobrežju, kjer so jim 
ob pomoči članic Društva žensk Pobrežje pripravili manjšo 
pogostitev, nato pa jih je pot vodila skozi Suho vejo do Tur- 
nišč, naprej do Lesjakovih in doma vaščanov v Dražence, kjer 
so letošnji tek nadvse uspešno končali s pogostitvijo.

Besedilo in foto: TM

Že 15. korantov skok v Leskovcu
T\o svečnici, v noči z 2. na 3. februar, smo orači ED Lesko- 
_L vec že petnajsto leto pripravili korantov skok. Takrat so 
si koranti prvič nadeli zvonce in začeli svoje poslanstvo po 
domačem kraju, pokači so zapokali, pok z biči pa se je slišal 
daleč naokrog med naše haloške griče.

Letos smo v sodelovanju z ED Rusa Leskovec skupaj pri
pravili tradicionalno prireditev, na kateri se je zbralo več kot 
40 korantov in pokačev, veliko pa je bilo tudi obiskovalcev. 
Korantov ples je potekal ob ognju pred barom Leska v osrčju 
Leskovca. Plesu je sledila pogostitev z dobro kapljico in večer
no malico vseh nastopajočih in gledalcev, za kar gre zahvala 
Borisu Sircu, občini Videm, oračem, Rusi Leskovec in vsem 
drugim, ki so pripomogli k uspešnemu začetku pustnega časa.

Orači ED Leskovec
Korantov skok v Leskovcu in leskovški orači v letošnjem pustnem 
času. Foto: arhiv društva
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Vinske kraljice v Vidovi kleti
jedrna ptujska vinska kraljica Eva Gašperšič je na leto- 
Vjšnjem Kurentovanju že po tradiciji gostila vinske kra
ljice iz različnih vinorodnih okolišev, dan pred mednaro
dno pustno povorko pa jih je povabila še na obisk v občino 
Videm in na degustacijo odličnih vin v Vidovo klet.

Štirinajst vinskih kraljic so v družbi gostiteljice Eve Gašper
šič sprejeli župan Branko Marinič, podžupan Matjaž Klasinc 
in občinski viničar Rudi Potrč ter jih povabili v Vidovo klet. 
Sledil je kratek uradni del, tudi s predstavitvijo občine, nje
nih posebnosti in odličnosti. Ob tej priložnosti je predsednik 
Vinarske zadruge Haloze Jožef Smigoc predstavil zadrugo, 
haloške vinarje in skozi degustacijo tudi njihova odlična vina. 
Eva Gašperšič je z navdušenjem dejala, da druženje in vino v 
pustnem času gresta z roko v roki. Zelo je bila vesela prijazne
ga sprejema v občini Videm, še posebej pa se je v dobri druž
bi v kleti ob vinu in drugih dobrotah razveselila presenečenja, 
ki so ga pripravili pobreški plesači. »Zelo sem, ponosna, da je

Haloška Jurek in Ra bolj tudi
Pustna lika Jurek in Rab olj, ki ju ohranjajo v FD Rožmarin 
Dolena, smo tudi letos skupaj s folklorniki veliko videvali na 
pustnih dogodkih, še posebej opazna pa sta bila na otvoritveni 
povorki letošnjega Kurentovanja na Ptuju.
V folklornem društvu in aktivu žena Dolena zdaj že po tradi
ciji poskrbijo, da sta oba lika videti dobro, še posebej Jurek. 
Njegov kostum je iz bršljana in ga je treba vsako leto na novo 
sešiti. Aktiv žena pripravi obleko iz žaklovine, na katero pri
dne roke našijejo bršljanove vejice. Ko sta oba pripravljena za 
nastop, je v ospredju njun spopad, ki simbolično prikazuje 
odganjanje zime in prihod zelene pomladi.

TM
Foto: Stanko Sel

Vinska kraljica Ptuja Eva Gašperšič je v Vidovo klet povabila kralji
ce iz vse Slovenije. Foto: MK

bil letos zelo dober odziv, da so na Ptuj prišle skoraj vse vinske 
kraljice. Lepo je, ko jim lahko v najlepšem letnem času na Ptuju 
pokažemo naše lepote, ko naše mesto dejansko pokaže prave bar
ve. Hvala vsem za čudovit sprejem v občini Videm,« je še dejala 
Gašperšičeva.

TM

na letošnjem Kurentovanju

Koranti Lancova vas - zadovoljstvo pred utrujenostjo
T etošnji izjemno dolg fašenk je bil nekaj posebnega tudi 
J—/za eno največjih skupin našega območja, za korante iz 
Lancove vasi, člane sekcije FD Lancova vas. Temeljiti obhodi 
domače in bližnjih vasi, številne povorke in gostovanja so bili 
glavni poudarki letošnjega, več kot mesec dni dolgega fašen- 
ka, ki se je končal 5. marca.

Po tradicijo smo v fašenk »skočili« pri Zokiji v Spuhlji na 
svečnico, nato pa je že nekaj dni zatem šlo zares. Prvi vrhu
nec se je začel na kulturni praznik, 8. februarja, ko smo začeli

obhod domače Lancove vasi in tako z iskrenim stiskom rok in 
glasnim »ruženjem« sovaščanom zaželeli vesel fašenk in dobro 
letino. Tako smo v prvih štirinajstih dneh najbolj norčavega 
časa v letu »temeljite« obiske po vaseh, od koder prihajajo naši 
člani, predvidoma končali. Počasi so nam misli že uhajale k 
drugemu vrhuncu letošnjega leta — h gostovanju v sosednji 
Italiji, v vasi Rocci Grimaldi, ki leži blizu Genove. Tja se je 
podalo blizu 30 korantov, ob tem pa dodajmo, da so bili naši 
člani poleg domačinov, ki predstavljajo poroko, edina skupi
na nasploh, kaj šele tuja. Italijani nas niso izbrali naključno,
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__ Stran 20

saj tako kot oni tudi mi predstavljamo 
fašenski lik obhoda vasi, vezi z njimi pa 
je stkal naš dolgoletni član Aleš Gačnik. 
Poleg gostovanja v Italiji smo obiskali 
tudi tradicionalne povorke v Sloveni

ji, tako smo se kar štirikrat predstavili 
na Ptuju, prisotni smo bili tudi v Maj
šperku, Cirkovcah, Ribnici, Slovenskih 
Konjicah. Zadnji vrhunec, a tudi zalo
gaj, ki pa mu je dobro utečena ekipa 
brez težav kos, je bil tradicionalno že 
24. Fašenk na Vidmu, ki ga organizira
mo skupaj z občino Videm. Letos nam 
je bilo naklonjeno tudi vreme in fašenk 
lahko ocenimo za izjemnega v vseh 
pogledih. S torkovim »žurom« pri štu
dentih v Mariboru smo za letos končali 
in kljub utrujenosti, ki je na koncu bila 
že očitna, je prevladalo zadovoljstvo, da 
smo dobro opravili svoje poslanstvo. 
Danilo Turk, dolgoletni predsednik

korantov iz Lancove vasi, je ob koncu 
fašenka povedal: »Zelo sem zadovoljen z 
letošnjim fašenkom, ki je bil resnično zelo 
dolg. Naši elani so se številnih dogodkov, 
gostovanj, obhodov in povork udeleževali 
po najboljših močeh. Menim, da smo to, 
kar smo si zadali pred fašenkom, dobro 
opravili. Seveda je bila tudi kje kakšna 
iskra med nami, za kar je bila v prvi vrsti 
kriva utrujenost, a koranti iz Lancove vasi 
smo na koncu še enkrat več dokazali, da 
smo skupaj sposobni velikih stvari. Sedaj 
je čas za malo počitka, nato pa bomo sku
paj misli usmerili k našim naslednjim 
aktivnostim v preostanku leta.«

Tadej Podvršek

Vaške koline v Doleni
v
Oportno društvo Zgornja Pristava 
Vjpod vodstvom predsednika Matjaža 
Muzeka prireja vsako leto zadnji vikend 
v januarju vaške koline in tudi letos je 
bilo tako. Izvedli so že 7. vaške koline 
pri domu krajanov Dolena, kjer so zno
va obudili spomin na čase, ko so bile 
koline vesel dogodek in obenem doma
či praznik.

Tako kot se je delalo nekoč, pripravijo 
koline le še redki domačini in nekatera 
društva, ki skrbijo za ohranjanje sta
rih običajev. Za dobrodošlico na koli
nah v Doleni je bila girpa, ob njej pa še 
kuhano vino, kar je pripravila Slavica 
Domine, vodja članic aktiva žena FD 
Dolena. Pridne žene aktiva so ves dan

skrbele, da je bilo vsega dovolj in vse 
okusno pripravljeno.
Glavni mesar je bil Anton Domine, nje
gov pomočnik pa Janko Letonja. Vsi 
navzoči so poprijeli za delo in za mali
co so jim članice pripravile okusna jetra. 
Naredili so krvavice, pripravili meso za 
razsol in zvečer naredili še klobase. Dan 
so zaključili z obilno večerjo na tradici
onalni način. Povabljeni so bili vsi kra
jani KS Dolena in člani športnega dru
štva. Povabljene so zabavah Veseli Jožeki 
in drugi nastopajoči. Zadržali so se do 
jutranjih ur.
Kaj je to? Je pečeno pa kuhano in začinje
no pa še pes ne mara? (»špala«)

Zdenka Golub Foto: arhiv društva
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Pobreški fašenk tudi letos uspel

Letošnja fašenska utrinka iz Pobrežja

Zadnji dan pustovanja in fašenskih vragolij si nekateri Pobre- 
žani, ki jim ni vseeno za tradicijo, privoščijo sprehod skozi vas. 
Tudi letos je bilo tako, saj so se pobreški cigani, pokači, 
koranti in kletarji podali v lepem, sončnem vremenu na pot 
od podjetja Sveča do vaškega doma. Že na začetku poti so pri

Petrovih poskrbeli za hrano in pijačo za vse udeležence, prav 
tako pa so vaščani ob njihovi poti postavili obložene mize in 
jih tako pozdravili ter se jim zahvalili za obisk. Na koncu so se 
vsi skupaj vrnili v vaško gostilno, kjer se je nadaljevalo veselo 
pustno rajanje in kjer so končali letošnje pustne aktivnosti.

Besedilo in foto: MN

Leskovški orači v Litiji
Na pustno soboto smo orači iz ED Leskovec že trinajsto leto 
gostovali na karnevalu v Litiji. Tam smo vedno lepo sprejeti,

Leskovški orači in koranti na nastopu v Litiji. Foto: arhiv društva

pogoščeni in tja se vsako leto znova radi vračamo. Prav pose
bej se razveselimo obiska pri naši znanki, nekdaj vaščanki 
Repišč Ciliki Groznik, in njenem možu. Sedaj že dolga leta 
živi v Šmartnem pri Litiji. Letos je ravno 10 let od prvega obi
ska pri njej in v vseh teh letih sta nas bila vedno vesela, nas 
lepo pogostila ter v družbi sinov in njunih družin pričakala 
našo skupino oračev in korantov. Hvaležni smo za te skupne 
trenutke.
Letos so nas z njimi pričakali še prav posebni gostje, župan 
Šmartnega pri Litiji in pater Janez Ferlež. Zelo smo se ga raz
veselili, po manjši spodbudi pa je p. Janez vzel kitaro v roke in 
že smo peli. Dobre volje in veseli smo sklenili lep dan v Litiji.

Orači ED Leskovec

Pustovanje v Šturmovcih
Čeprav letošnja sezona ni prinesla bele zime, ki bi jo mora
li pustni liki pregnati, smo v Šturmovcih poskrbeli za pustno 
okrasitev vasi.
Vaščani smo se nekaj februarskih popoldnevov zbirali na 
Petrovi domačiji, izdelovali rože iz krep papirja in duhe. Med 
izdelovanjem okrasja smo se tudi posladkali in okrepčali s sla
dicami, sveže pečeno ajdovo pogačo in s pijačo iz vaške kleti.
Kot je videti, se ta običaj prenaša iz roda v rod, saj so otro
ci z velikim zanimanjem opazovali pisan papir in sodelovali 
pri izdelovanju. Duhe smo v času pustnega rajanja izobesili 
po vasi, da so prinesli še bolj tople dni, srečo in dobro letino.
Pomlad je v vas prišla zgodaj in naj le tako ostane. Besedilo in foto: LRK
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24. Fašenk na Vidmu - fašenk presežkov

i f m

T etošnji, že 24. videmski fašenk lahko v marsikaterem 
J—/pogledu ocenimo za fašenk presežkov. Veliko obiskoval
cev, rekordnih 41 skupin, kar 1500 nastopajočih in odlična 
organizacija so postavili lestvico za prihodnja leta zelo viso
ko.

Nastopilo je veliko skupin od blizu in daleč, od tega je bila 
po tradiciji približno polovica etnografskih, druge pa so bile 
karnevalske. Že pred začetkom povorke so se voditeljema na 
odru pridružili župan občine Videm Branko Marinič z občin
skimi svetniki, letošnji princ kurentovanja Darko Cafuta, 
baron Jakob Zekel Videmski, ki izhaja s tega območja, evrop
ski generalni sekretar FECC-a in vodja kurentovanja na Ptuju 
Branko Brumen, vodja FECC-a v Sloveniji Andrej Klasinc in 
še nekaj drugih visokih gostov.

Fašenk na Vidmu so tudi letos ob pomoči občine Videm vzor
no organizirali koranti iz Lancove vasi, sicer sekcije Folklor
nega društva Lancova vas. Ponovno so dokazali, da gre za eki
po, ki je že dodobra utečena in v kateri vsak član točno ve, 
kaj je njegovo delo. Povorka je tudi letos krenila od krožišča 
pri pokopališču, osrednji prostor pa je bil oder pri gasilskem 
domu, kjer so se skupine predstavile.

Letos je številno občinstvo resnično imelo kaj videti. Ne le da 
so bile skupine številne, njihove maske so bile resnično lepe 
in kakovostne. Ob tradicionalnih etnografskih likih, korantih, 
oračih, pokačih, ruši, jureku in rabolju, smo videli tudi veli
ko karnevalskih skupin, kjer so prednjačili učenci OS Videm, 
okrog 400 jih je bilo. Ti so letos kuhali, ob tem pa so jim 
pomagali tudi učenci nekaterih prijateljskih šol.

PRVE TRI NAGRADE ZA VELIKI JAG,
VITEZE IN FLAMINGE

Vsi udeleženci so bili tudi letos lepo pogoščeni, za kar so izra
zih zadovoljstvo. V sproščenem vzdušju po obilni malici je 
kmalu nastopil slavnostni trenutek, ko so organizatorji raz

glasih najlepše skupine. Letos je slavila skupina Veliki jag iz 
Male vasi, 2. mesto je zasedla skupina vitezov iz Sodincev, na 
3- mesto pa so se uvrstili flamingi skupine Vetrnica iz Njiverc 
v občini Kidričevo.

Tadej Podvršek

Foto: Tatjana Mohorko
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Videmski gledališčniki navdušujejo z novo predstavo
"X /gledališki skupini KD Videm letos praznujejo 20 let 

V ponovne oživitve gledališke dejavnosti, ki je sicer tod 
živela od davnega leta 1923 do leta 1986. Od leta 1999 do 
danes so na oder postavili kar 22 uspešnih predstav. Za jubi
lejno uprizoritev so izbrali modernejše delo — elektrokome- 
dijo Iztoka Lovriča Ne šlataj — 220 V.

Premierna uprizoritev je bila 26. januarja, odziv občinstva pa 
odličen. V predstavi nastopa osem igralcev: Andrej Forstne
rič, Aleš Gabrovec, Bojan Trafela, Srečko Bedrač, Mirko Rih
tarič, Boris Vegan, Ivan Lukačič in Biserka Selak, ki je v dveh 
desetletjih igrala v vseh predstavah. Sepetalka je Nuša Sitar, za 
tehniko skrbita Miran Ostroško in Anej Gabrovec Herega, za 
sceno Roman Kociper, za režijo pa znova domačinka Metka 
Ostroško.
Režiserka Metka Ostroško je povedala, da komedija govori o 
naših vsakodnevnih težavah, ki jih pridejo reševat taki in dru
gačni »mojstri«. »Kaj je hujšega kot to, da zmanjka elektrike 
v najbolj nepravem trenutku, ko pripravljaš zabavo v dvoje, v 
petek zvečer, ko se je na televiziji ravno začel film. Električarji 
pridejo, pogledajo, ugotovijo, da v tem trenutku ne morejo sto
riti ničesar, in gredo. Nikomur pravzaprav ni za nikogar mar. 
Sosedje sobivajo v bloku, a nobeden nobenega ne pozna. Sele 
težave nas povežejo. Situacija nas prisili k pogovoru. Ko pa ta

Gledališka ekipa KD Videm je za jubilejno uprizoritev izbrala 
komedijo Ne šlataj - 220 V. Foto: arhiv društva

enkrat steče, se ozremo k sogovorniku in se spoznamo z njim. V 
tem hitrem tempu življenja hodimo slepi drug mimo drugega. Ali 
se res mora kdo znajti v težavah, da ga opazimo,« se sprašuje 
tudi režiserka, ki je bila navdušena ob kar nekaj ponovitvah 
predstave v Vidmu in Pobrežju, zadnja pa je bila 31. marca v 
videmski občinski dvorani.

TM

Občni zbor Kulturnega društva Sela
X Tpetek, 22. februarja, so se člani Kulturnega društva Sela 

V sestali na rednem občnem zboru društva v kulturni dvo
rani na Selih. Predsednik društva Stanko Orovič je podal 
poročilo o delovanju društva v preteklem letu, prav tako so 
delovanje posameznih sekcij opisali vodje sekcij.

V KD Sela delujeta dve skupini: pevke ljudskih pesmi in aktiv 
žena. Ljudske pevke nastopajo na vseh prireditvah v kraju,

v občini pa tudi izven nje. Redno se udeležujejo medobčin
skih srečanj ljudskih pevcev in godcev. Vsako leto pripravijo 
srečanje ljudskih pevcev na Selih z naslovom V jesenski noči. 
Aktiv žena sodeluje v vseh akcijah društva, od urejanja dvora
ne, pri izvedbi različnih prireditev in dogodkov do različnih 
pogostitev za člane društva in goste (ob krajevnem prazniku, 
ob občinskem prazniku idr.). Lani so pripravile odmevno raz
stavo buč z naslovom Buče in bučke iz naše vasi, ki si jo je 
ogledalo veliko število ljudi, predvsem iz okoliških krajev. V 
tem letu si člani želijo urediti manjšo sobo, v kateri bi člani
ce aktiva v zimskem času ustvarjale, ljudske pevke pa pridno 
vadile za nastope.
Po končanem zasedanju so se člani društva in gostje zadržali 
še na večerji, ki so jo pripravile članice aktiva, in se družili so 
poznih večernih ur.

RP

Utrinek z občnega zbora selskih kulturnikov. Foto: arhiv KD Sela
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Čestitka Benjaminu Vidoviču
V veliki dvorani Narodnega doma na Ptuju je bila 
lani decembra osrednja prireditev Območne izposta
ve JSKD Ptuj. Slavnostni govorec je bil mag. Marko 
Repnik, direktor Javnega sklada RS za kulturne dejav
nosti. Na slovesnosti so predstavili program območ
ne izpostave, dosežke kulturnih društev na regijskem, 
državnem in mednarodnem nivoju v letu 2018, 
podelili pa so tudi priznanja Sveta Območne izpo
stave JSKD Ptuj za leto 2018. Med prejemniki je bil 
tudi Benjamin Vidovič, predsednik ED Orači Okič.
Čestitamo!

TM
Foto: arhiv OI JSKD Ptuj

Novičke iz Društva kmetic občine Videm
X /januarju smo se v društvu pripravljale na redni letni 

V občni zbor. Ob izteku mandata ni bilo za vodstvo dru
štva novih prijav, zato smo na občnem zboru podaljšali 
mandat za naslednja štiri leta staremu vodstvu z željo, da na 
naslednjih volitvah pridejo novi, mlajši kadri in da tako dru
štvo živi še naprej.

V vodstvu društva ostaja predsednica Ana Hrga, namestni
ca Ljubica Rus, tajnica Marinka Vaupotič in blagajničarka 
Marija Kolednik Črnila. Občni zbor društva je bil 15. febru
arja. Za članice in vse povabljene smo ob pomoči slaščičarke 
Mateje Zagoršek na delavnici izdelale in okrasile medene srč
ke. Simbolično smo označile praznik ljubezni in prijateljstva: 
Valentinovo, 8. marec in 25. marec — materinski dan.
Z veseljem lahko poročamo, da se je v društvo včlanilo kar 
nekaj novih članic iz naše občine. Zelo rade zapišemo kako 
novičko tudi o naših najstarejših članicah. Letos smo pono
sne, da je bila med nami Jožica Purg, ki je članica že od vsega 
začetka. Praznovala je 90. rojstni dan, za kar ji iskreno čestita
mo.

Srčki, ki smo jih izdelale v društvu že večkrat.

Jožica Purg, naša članica, letos praznuje 90 let. Vse čestitke!

Idej in načrtov nam ne zmanjkuje. Bolj se bojimo časa, ki 
meri naše korake in dneve.

Materi
Dolgo pletem kito, božam 
sive lase,
gube ostre na obrazu in 
teman pogled,
spremlja jo, ko koplje v lazu, 
okrog usten bol, trepet in 
smeh žare.

Vso je sonce obsijalo, 
na obraz lepoto ji je dalo 
in trpljenje oblažilo, 
za trenutek v njej sem videl 
vilo.

Težko je motiko zasadila v 
zemljo,
pleve z žuljavo roko oplela, 
ob poldnevu je v brazdi žde
la,
dolgo v noč ob zibki pela.

Mati, ta beseda je studenec, 
poln sladkobe, 
vzhajajoče sonce si ob našem 
rojstvu
in v zatonu polna le dobrote, 
za dom, družino, za sirote ...

Marija Kolednik Črnila
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Jožica Maroh nova predsednica DPŽD Lancova vas
'v'

^"Manice Društva podeželskih žena in deklet Lancova vas 
Vvso se v soboto, 9. marca, sestale na 15. občnem zbo
ru. Dvorana vaškega doma je bila tudi letos dobro zasede
na, med gosti delovnega srečanja pa so bili podžupan občine 
Videm Matjaž Klasinc, svetnika Katja Svenšek in Jože Klinc, 
predsednik KS Lancova vas Bojan Emeršič ter predstavniki 
povabljenih društev: ED Lancova vas, Kulturno-etnograf- 
skega društva Orači Lancova vas, PGD Tržeč ter društev in 
aktivov žena Sela, Dolena, Videm in Leskovec.

Poročilo o delu društva v preteklem letu je podala predsedni
ca Katica Krajnc. Lancovljanke so v letu 2018 nanizale veliko 
skupnih druženj, ur na ustvarjalnih delavnicah, najbolj pa so 
ponosne na razstavo, ki so jo lani junija pripravile v počastitev 
15-letnice delovanja.
Letošnji zbor članic je bil tudi volilni. Po 15 letih je dosedanja 
predsednica Katica Krajnc »predsedniško lento« predala svoji 
naslednici — Jožici Maroh. Za podpredsednico je bila izvolje
na Danica Vidovič. Tajniška dela bo v naslednjem 4-letnem 
mandatu opravljala Darja Maroh, na blagajniškem mestu pa 
ostaja Liljana Širovnik.

PODELJENE ZAHVALE, SPREJEM NOVIH 
ČLANIC

Občni zbor so izkoristili tudi za podelitev zahval za dolgole
tno prizadevno delo v društvu. Med letošnjimi dobitniki so:
Katica Krajnc, Petra Krajnc, Vida Vidovič, Lizika Žgavc, 
Jožica Skuk, Liljana Širovnik, Jerica Žunkovič, Bojana Mla-

Čestitko z dobrodošlico sta novi članici (na sredini) namenili obe 
predsednici (Jožica Maroh desno).

kar, Klavdija Malek, Anica Malek, Slavica Spevan in mentor 
Zvonko Mikša. Nove članice pa so postale: Marija Emeršič, 
Jožica Širovnik, Anica Širovnik in Mojca Zavec.

PRAZNOVALE DAN ŽENA
Drugi del večera je bil namenjen praznovanju mednarodnega 
dneva žena, ki so ga v Lancovi vasi počastile s krajšim kultur
nim programom, večerjo za skupno mizo, živo glasbo in daril
cem v spomin na prijeten večer.

Besedilo in foto: Petra Krajnc

90 let Janeza Skledarja
X Tisok življenjski jubilej, 90 let, je 20. februarja praznoval 

V Janez Skledar iz Kočic.

Na praznični dan so mu dobre želje in čestitke izrekli tudi 
župan občine Videm Branko Marinič, župan občine Žetale 
Anton Butolen in predstavnici DU Dolena Zofka Hebar in 
Angelca Bukovič.
Janez Skledar živi v Kočicah in je vse svoje življenje delal na 
kmetiji. Tu si je tudi ustvaril družino, bil je skrben oče šti
rim otrokom, a žal sta sinova že pokojna, prav tako tudi žena. 
Skrb za Janeza je prevzela hčerka Renata z družino in za ata 
lepo skrbijo. Vesel je tudi obiska druge hčerke, devetih vnu
kov in enajstih pravnukov. Zdravje mu dobro služi in še kaj 
malega postori na domačiji.
Slavljencu iskreno čestitamo!

Besedilo in foto: Zofka Hebar
Slavljenec Janez Skledar v dobri družbi
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Vse najboljše našim devetdesetletnikom
"X Tobčini Videm smo v začetku letošnjega leta za častitlji- 

V vih 90 let življenja čestitali kar trem našim občanom: 
Francu Petru iz Pobrežja, Antonu Jerenku iz Popovcev in 
Jožefi Purg z Dravinjskega Vrha. Jubilante je obiskal župan 
občine Videm Branko Marinič ter jim čestital v imenu 
občank in občanov.

V Domu upokojencev Ptuj, kjer zadnje leto biva Franc Peter, 
so se 28. januarja slavljencu in njegovi družini na praznova
nju pridružili župan Branko Marinič, videmski župnik p. Tar- 
zicij Kolenko, člani župnijske Karitas in predstavniki stranke 
DeSUS. Slavljenec je praznoval v družbi sina Stanka, hčerke 
Anice, snahe, kasneje pa so mu prišli čestitat še njegovi vnuki 
in pravniki, saj je ponosen dedek štirim vnukom in tudi že 
štirim pravnukom. V ptujskem domu upokojencev so Fran
cu Petru pripravili prijetno presenečenje s torto in harmoniko, 
vsi zbrani na slavju pa so mu zaželeli zdravja in lepih trenut
kov v dobri družbi.

Na obisku pri slavljencu Francu Petru v ptujskem domu upokojen
cev

NA SVEČNICO NAZDRAVILI JUBILANTU 
ANTONU JERENKU
V soboto, 2. februarja, je bilo slovesno tudi pri Jerenkovih v 
Popovcih, kjer so nazdravili 90-letniku Antonu Jerenku, ki 
je rojstni dan praznoval 17. januarja. Na njegovem domu so 
ga obiskali videmski župan Branko Marinič, p. Jože Petek iz 
župnije sv. Vida, članici župnijske Karitas in članici Društva 
upokojencev Sela. V družbi slavljenca sta bila tudi sin Janko 
in hčerka Danica s partnerjema, ob našem obisku pa so doma
či s ponosom omenili tudi čestitke očetovih petih vnukov in 
prav toliko pravnukov. Domači so za očeta lepo skrbeh, mu 
izkazovali ljubezen in vsakodnevno pozornost, a žal se je kma
lu po rojstnem dnevu za vedno poslovil od njih in tiho zaspal 
k večnemu počitku. V lepem spominu pa bo ostal naš zadnji 
obisk pri Jerenkovih, pri očetu Antonu in njegovi družini.

Na svečnico so nazdravili z Antonom Jerenkom ob njegovem 90. 
rojstnem dnevu.

90. ROJSTNI DAN PRI PURGOVIH
Z nasmehom in prijaznimi besedami je na svoj 90. rojstni dan 
slavljenka Jožefa Purg v sredo, 20. februarja, na svojem domu 
na Dravinjskem Vrhu 58 pričakala videmskega župana Branka 
Mariniča, p. Tarzicija Kolenka, predstavnike župnijske Karitas 
in DU Videm.
V družbi hčerke in sinov je bilo praznovanje še lepše, ob viso
kem jubileju pa so ji prišli čestitat tudi njeni vnuki, pravnuki, 
številni prijatelji in sosedje.
Župan Marinič je slavljenki izrekel veliko dobrih želja, zaže
lel dobro počutje v hiši z domačimi, kjer Jožefa preživlja tudi 
sadove minulega dela. Zahvalil se je tudi njenim domačim, da 
lepo skrbijo zanjo, da je njeno življenje še lepše, in zaželel, da 
uživa na jesen življenja in da naj njeno življenje traja in traja 
še vrsto let. Pater Tarzicij Kolenko je dodal, da slavljenki želi 
veselo in srečno življenje še naprej.

Besedilo in foto: TM
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V spomin prof. dr. Ivanu Mešku
Vsak človek je zase svet, 
čuden, svetal in lep 
kot zvezda na nebu.
(T. Pavček)

| februarja letos se je poslovil prof. dr. 
X. Ivan Meško s Ptuja. Njegova knjiga 
življenja se je zaprla na 86. strani. Če 
bi zapisala vse, kar bi lahko ob slovesu, 
bi nastala debela knjiga. Bil je izredno 
nadarjen, in kar si je v življenju zadal, 
je tudi uresničil. Svoje znanje je preda
jal na mlajše rodove in to ne bo nikdar 
izbrisano.

Svoje otroštvo in rano mladost je preži
vel v Leskovcu v Halozah, kjer se je izo
blikoval v dobrega, poštenega, marljive

ga in vzgleda vrednega člana naše druž
be. Nikoli ni pozabil na nas Haložane, 
pa kako bi, saj je bil tukaj položen v 
zibko. Tudi kasneje, ko si je ustvaril svoj 
dom in družino na Ptuju, se je vedno 
rad vračal v Leskovec.
Tako je nekega dne prišel na dan z idejo 
in željo, da bi o Halozah, Leskovcu in o 
življenju haloškega človeka tudi pisal in 
o tem izdal knjigo. Veliko truda je vlo
žil v raziskovanje in pisanje, zato smo 
mu zelo hvaležni, saj so iz tega nastale 
neprecenljive knjige. Vedno je govoril: 
»Veste, vse se pozabi, knjiga pa ostane.« 
Morda se ljudje v Halozah še ne zaveda
mo, kaj nam je podaril, pa vendar smo 
mu za vse neizmerno hvaležni.

AZ

Pomembna letošnja dogodka pri sv. Vidu
"VTadškof msgr. Alojzij Cvikl se je odločil za nove pristo- 
.L pe v pastorali — uvedel je novo pastoralno prakso, da 
opravi vizitacijo župnij izven birme, kot je bila navada doslej. 
Škofova naloga je, da je učitelj, duhovnik in pastir delne — 
krajevne Cerkve. Obenem je ohranjevalec njene edinosti, 
zato je poklican, da povezuje, utrjuje vezi med duhovniki 
in verniki. Skupaj s svojimi sodelavci je odgovoren za rast 
božjega kraljestva. Vizitacija (obisk) sta predvsem pomoč in 
spodbuda najprej duhovniku, nato pa tudi vsemu božjemu 
ljudstvu — občestvu. Vizitacijo naddekanata je nadškof začel 
6. februarja v cerkvi sv. Petra in Pavla na Ptuju, končal pa bo 
obisku vseh župnij 20. marca pri Veliki Nedelji.

ŠKOF ALOJZIJ CVIKL OBISKAL VIDEMSKO 
IN LESKOVŠKO ŽUPNIJO

Pri sv. Vidu in sv. Andražu v Leskovcu je bil nadškof 18. mar
ca. Srečal se je z duhovniki, kateheti, tajnikom ŽPS pa tudi 
z županom Brankom Mariničem in ravnateljem OŠ Videm 
Robertom Murkom. Zvečer je daroval še sveto mašo, pri kate
ri so bile navzoče vse skupine v župniji. Po večerni maši je bilo 
srečanje z ŽPS in hkrati z mladino.

KO STRELA UDARI NA DONAČKI
Vse bolj se obujajo spomini na največjo gorsko nesrečo v 
Evropi. Zgodilo se je leta 1741, ko so naši videmski in drugi 
romarji bili zbrani v mah cerkvici sv Donata na vrhu Donač
ke gore. Verniki so prosili za dež. In med mašo je tresnilo. Ker 
je bila v cerkvi, gneča so ob udaru strele vsi verniki »popada-

Nadškof msgr. Alojzij Cvikl je bil 18. marca na obisku v videmski 
in leskovški župniji, srečal pa se je tudi z županom občine Videm 
Brankom Mariničem. Foto: TM

li«. Leta 1741 je bilo veliko neviht, ki so ogrožale pridelek. 
Na Rogaški gori je bilo veliko vernikov, ki se zatekali k sv 
Donatu, naj milostno obrani njive in vinograde. Zunaj se je 
razvila strašna nevihta, a ko je bilo videti, da je huda ura že 
minila, je v cerkev udarila strela. Električni udar je vrgel ljudi 
v zrak, v lesenem zvoniku je zahreščalo, bronasti zvon je treščil 
na tla in se razletel. Nekaj ljudi se je čez čas zavedelo, a kar 
59 jih je obležalo mrtvih. Pokopali so jih na pokopališčih v 
današnjem Vidmu in pri sv Juriju v Žetalah. Imena romar
jev so zabeležena v mrliški knjigi župnije sv Vida. Dogodek je 
odmeval vse tja do Rima. V tolažbo je papež leta 1750 poslal 
župniji sv. Vida relikvije sv Donata, zavetnika majhne gorske 
cerkvice in vremenskega priprošnjika. Nune v Studenicah so
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Stran 28

Cerkev sv. Donata na vrhu Donačke gore. Foto: arhiv župnije

zelo lepo opremile sarkofag, v katerem so relikvije. To je tisto, 
kar želimo letos obnoviti in izpostaviti v javno češčenje. Ume
tniki pravijo, da je to največja umetnina v naši cerkvi. To bo

za našo videmsko cerkev in vso župnijo velika in pomemb
na dodana vrednost. Upamo, da bodo naši farani s ponosom 
pomagali pri obnovi tega kulturnega spomenika.

ZANIMIVOST
Pred leti je akademski kipar Viktor Gojkovič opremil naša 
nova vrata cerkve s prizorom tragedije z Donačke, in ko je 
nadžupnik Grobelnik iz Rogatca blagoslavljal nova vrata, je 
nekajkrat tudi zelo močno udarila strela in smo morali hitro 
končati. Razlagajte si sami.

DONATOVO LETO
Upravičeno imenujemo to leto Donatovo leto. Slovesni bla
goslov naj bi bil na vidovo nedeljo, 16. junija. Naj nas tudi 
v tem vremensko spremenljivem letu varuje priprošnja sv. 
Donata.

P. Tarzicij Kolenko

Slovesno praznovanje družinske nedelje
* M adnjo decembrsko nedeljo je bil pri sv. Družini na Selih 
^—/poseben praznik, slovesno so namreč obhajali praznik 
Svete družine, glavne zavetnice selske podružnične cerkve. 
Praznično bogoslužje je tokrat vodil minoritski provincial p. 
Igor Salmič.

Družinska nedelja je na Sela privabila lepo število vernikov. 
Slovesnosti sta se udeležila tudi občinska svetnika Katja Sven- 
šek in Matjaž Klasinc. Svenškova je ob sklepu mašne daritve 
pozdravila vse navzoče, p. Igorju pa v znak zahvale podarila 
tudi zbornik občine Videm.
Sicer pa je p. Igor v pridigi navzočnim spregovoril predvsem 
o Sveti družini in o tem, da imamo v Jožefu, Mariji in Jezusu 
najlepši zgled krščanskega družinskega življenja. Ob koncu je 
zazvenela še skupna Zahvalna pesem za vse dobro v iztekajo
čem se letu.
Slovesnost je s petjem obogatil mešani cerkveni pevski zbor sv. 
Družine pod vodstvom zborovodje Sandija Potočnika, slavje

Praznično sveto mašo je v cerkvi sv. Družine daroval provincial 
slovenske minoritske province p. Igor Salmič ob somaševanju p. 
Jožeta Petka in p. Tončka Borovnjaka iz domače župnije.

pa se je po maši nadaljevalo pred cerkvijo s skupnim druže
njem ob toplih napitkih in sladkih prigrizkih.

Besedilo in foto: Petra Krajnc

Peli in godli v Lancovi vasi
| folklorno društvo Lancova vas je 11. januarja organiziralo 
J, že 9. srečanje pevcev in pevk ljudskih pesmi ter godcev 
ljudskih viž. Dvorana lancovovaškega doma je bila skorajda 
premajhna za vse nastopajoče in obiskovalce že tradicional
nega trikraljevskega pevskega večera.

Uvod v pevski večer je s pozdravnim nagovorom naredi
la predsednica FD Lancova vas Barbara Sitar in med dru

gim povedala, da se je slogan Dober glas vabi v Lancovo vas 
ohranil v vseh teh letih. Navzočim je dobrodošlico namenil 
tudi župan občine Videm Branko Marinič. Občinstvo je nato 
uživalo v nastopu številnih skupin. Najprej sta se predstavila 
mlada muzikanta FD Lancova vas Nazar in Jan, iz domačega 
društva pa so nastopih še muzikanti ter pevke in pevci ljud
skih pesmi. Izmed gostujočih skupin smo lahko prisluhnili 
desetim skupinam: ljudskim pevcem DU Turnišče, Prešmen-
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tanim falotom iz Stoperc, Halonga Potepuhom iz Cirkulan, 
Leskovčankam DU Leskovec, pevcem DU Moravske Toplice, 
bari bandi KD Miška Kranjca Velika Polana, pevcem KD Fra
na Maslja Podlimbarskega iz Krašnje pri Domžalah, ljudskim 
godcem AFS Študent iz Maribora, ljudskima pevcema KD 
Ferda Godine iz Bistrice in tamburašem iz Cirkulan.
Prireditev je povezoval strokovni vodja lancovovaških folklor- 
nikov Janko Jerenko, vmes pa prebiral odlomke humornih 
folklornih pripovedi iz knjige Antona Gričnika Fariče. Ob 
koncu je zazvenela le še skupna pesem Zabučale gore z oblju
bo, da se ob letu osorej spet snidejo v Lancovi vasi.

Besedilo in foto: PK Halonga Potepuhi iz Cirkulan so zaigrali na ljudska glasbila, tudi 
orglice.

Skupina Šurc v pripravah
v
^urcarji, člani Društva za ohranjanje ljudskega izročila 
VjSurc Leskovec, se podajamo v novo sezono. Veselimo se 
bližajočih se praznikov, ko bomo spet naredili presmece, jih 
nesli k blagoslovu in vstajenjsko procesijo pospremili s pritr- 
kovanjem. Že bodo pred nami prvomajski prazniki in spet se 
bomo družili s krajani v Strihovi, na njihovem Srečanju sose
dov. Marsikaj zanimivega našo skupino čaka v prvi polovici 
leta in o tem bomo z veseljem poročali tudi v Našem glasu.

Vsem, krajankam in krajanom, občankam in občanom želimo 
mirno, veselo in blagoslovljeno veliko noč in lepo praznovanje.

Društvo Sure

na velikonočne praznike

Leskovška skupina Šurc bo spet naredila presmece in poskrbela za 
pritrkavanje. Foto: arhiv društva

Člani DU Videm na 65. občnem zboru
T^ravijo, da kurenti preganjajo zimo, in letos jim je to z 
_L lahkoto uspelo, saj prave zime ni bilo. Na koledarju smo 
obrnili tretji list, na katerem piše marec, to je mesec, ko se 
opravi največ zborov članstva v društvih.

V letu 2019 smo tudi v DU Videm zakorakali z optimizmom 
in v januarju začeli vpisovati članarino, izvajati priprave na 
zbor članstva in ga 8. marca tudi uspešno izvedli.
Prijeten uvod v občni zbor so naredili ljudski pevci DU Videm, 
pevski duet Katica in Rajko, uradni del zbora pa je s pozdravnim 
nagovorom začel predsednik DU Videm Jožef Merc. Zbora se je 
udeležilo veliko članov in tudi gostov, med katerimi so bili župan 
občine Videm Branko Marinič, ravnatelj OS Videm Robert Mur
ko, predsednik PZDU Ptuj Franc Hojnik in podpredsednica 
DeSUS 00 Videm Danica Medved.
Iz poročil je bilo razvidno, da je bil načrt aktivnosti za leto 
2018 v celoti izpolnjen. K 430 članom, ki so preteklo leto

Župan občine Videm Branko Marinič je pozdravil navzoče, pohva
lil naše delo in obljubil, da bo dotacija občine za društva malo 
višja, kot je bila do sedaj.
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Udeleženci zbora z gosti

plačali članarino, se je pridružilo devet novih. Žal smo se lani 
poslovili od 25 članov. Pogrešali jih bomo.
Na zboru je bil predstavljen in potrjen načrt aktivnosti za leto 
2019: pohodi, kolesarjenje, strokovna ekskurzija, nakupovalni 
dan na Madžarskem, čistilna akcija, v sklopu občinskega praza 
nika turnir v kegljanju, meddruštvene rekreativne igre (orga
nizator DU Videm), vrvično kegljanje in pikado (potekata vse 
leto), enako program Starejši za starejše, za okrogli rojstni dan 
se naših članov spomnimo z voščilnico, za 90. ali 100. rojst
ni dan in za zlato poroko jih obiščemo, pozornost posveča-

Naj bo za nas velikonočno praznovanje veselo, zado
voljno, polno sonca in smeha. Z njim naj se utrjuje 
naše verovanje v dobroto božjo, ki naj se nikdar ne 
neha.

mo našim umrlim članom ob pogrebu. Potekajo pa tudi razne 
aktivnosti po navodilih PZDU Ptuj in ZDUS-a v Ljubljani. 
Na zboru članstva so bile pomembna točka dnevnega reda 
volitve organov društva. Na željo oz. prošnjo predsednika DU 
Videm Jožefa Merca so dosedanji člani organov privolili, da 
svoje delo nadaljujejo v novem, štiriletnem mandatu, in to je 
zbor članov tudi potrdil.
O aktivnostih, ki so načrtovane za leto 2019, boste sproti 
obveščeni. Priporočamo, da se jih udeležite. Časa se ne da zaui 
staviti, in če vam bomo z našim druženjem polepšali kakšen 
dan, bomo veseli. Prosimo pa člane, da poravnajo članarino 
(ta možnost je vsako sredo od9. do 11. ure v društveni pisar
ni). Veseli smo tudi novih članov, še posebej vabljeni tisti, ki 
bi bili pripravljeni sprejeti delo v vodilnih organih. Ob koncu 
uradnega dela smo vse prisotne ženske v znak pozornosti ob 
dnevu žena obdarili z vrtnico.

Besedilo in foto: Franci Hliš

Jubilejni, 20. občni zbor selskih upokojencev
X /soboto, 9. marca, so se na 20. občnem zboru sestali čla- 

V niče in člani Društva upokojencev Sela. Na prijetnem 
druženju se jim je pridružilo veliko vabljenih gostov, med 
njimi tudi videmski župan Branko Marinič, občinska svetni
ka Katja Svenšek in Dejan Tramšek ter predstavniki društev.

Predsednica DU Sela Tilika Vidovič je zbranim na kratko 
predstavila glavne poudarke iz poročila o delu in dosežkih 
društva v letu 2018, ob tem pa posebej izpostavila kegljanje, 
kolesarjenje in izlete. Povedala je, da selski upokojenci po 
domovih za starejše ob praznikih obiskujejo svoje člane in jih 
obdarijo, pa tudi, da obiskujejo jubilante in uspešno sodelu
jejo v projektu Starejši za starejše. V DU Sela letos poleg vseh 
aktivnosti, ki bodo podobne lanskim, načrtujejo še dokonča
nje del na kegljišču, kjer se člani tudi pogosto z veseljem dobi-

Sprejem novih članov DU Sela. Foto: Dejan Tramšek

vajo. Na tokratnem občnem zboru so v svoje vrste sprejeli 14 
novih članov.

TM

Šola zdravja tudi na Selih
v
Oole zdravja so prisotne že v več kot sedemdesetih sloven- Pobudo za jutranjo telovadbo in druženje ob Polskavi, kjer 
Vjskih občinah z več kot 170 skupinami. V marcu se je Soli imata DU Sela in ekipa kegljačev svoj prostor za druženja, je 
zdravja kot prva v občini Videm pridružila skupina na Selih, dala Jožica Svenšek, ki je tudi navezala stike s skupino telo- 
ki že pridno telovadi po metodi 1000 gibov. vadcev na Zg. Hajdini. Po nekaj srečanjih in prvih gibih s
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Skupino žensk na Selih smo zmotili pri razgibavanju.

Hajdinčankami, ki so Selankam dala prva znanja in nasvete, 
so jutra na Selih zdaj povsem drugačna. Za skupino žensk, ki 
se dobiva od ponedeljka do petka ob 8. uri, se jutro začne z 
nasmehom, dobro voljo in zdravjem. Tako bo ostalo tudi v 
prihodnje, v občini Videm pa jim bo prav gotovo sledila še 
kakšna skupina, saj dobri vzgledi vlečejo.
Društvo Sola zdravja je ustanovljeno z namenom širjenja

Še skupinski posnetek vseh sodelujočih na jutranji telovadbi ob 
Polskavi

jutranje telesne dejavnosti na prostem. Cilj društva je pripe
ljati jutranjo vadbo v vsak kraj, vas in naselje v Sloveniji.

Besedilo in foto: TM

Pomen gibanja za krepitev zdravja
o se prebuja narava, je skrajni čas, da se začnemo pre- 

.l\Jbujati tudi ljudje. Naše prebujanje temelji na telesni 
aktivnosti in osebni rasti. Dotaknimo se telesne aktivnosti 
(rekreacije) s cilji: za sprostitev, za zdrav življenjski slog, za 
vzpostavitev primerne telesne teže z zdravo telesno vadbo.

KAJ JE ZDRAVA TELESNA VADBA
Je redna, pravilna in v gibanju dovršena aerobna vad
ba (aerobna vadba je vadba v območju med 0,60 do 
0,80 % MSU = maksimalni srčni utrip vadečega). Laično 
povedano, vadba do obremenitve, ko se še lahko pogovarja
mo. Primerne telesne dejavnosti so zlasti tiste, ki aktivira
jo čim večji del telesa. Med kompleksnejše discipline sodijo: 
smučarski tek, nordijska hoja in tek, plavanje, ples, borilne 
veščine, celostna gibalna vadba na prostem, tudi hoja s kako
vostnim delom rok in podaljšanim korakom.
Je vsakodnevni cilj (vsaj 5-krat tedensko), saj le z rednim vad
benim procesom dosegamo: dobro psihomotorično počutje, 
lahkotnost gibanja, večjo gibljivost skeletnega ustroja, fizično- 
mišično moč, vzdržljivost, lahkotnost dihanja idr.
V okviru tedenske aktivnosti mora biti vanjo vključena tudi 
vadba za krepitev (moč) in prožnost (razteznost) telesa.
Pred vadbo ah ob njej moramo redno skrbeti za primerno 
hidracijo. To ne pomeni, da imamo s seboj le malo plastenko 
vode. Ko se vadba ah aktivnost izvaja daljši čas (prek celega 
dneva), pa poskrbimo tudi za primerno lahko hrano in zado
sten vnos tekočin, obogatenih z vitamini in minerali.
Je tista vadba, ki nas nagradi z varovalnimi dejavniki zdrav
ja: zmanjšano tveganje bolezni srca in ožilja, zmanjšano tveganje

za sladkorno bolezen, zmanjšuje tveganje visokega krvnega tlaka, 
zmanjšuje visoke vrednosti maščob v krvi ter zmanjšuje psihične 
napetosti in stres.
Povzetek misli in naš cilj je naslednji: z redno vadbo zmanjše
vati tveganje za obolelosti, invalidnost in zgodnjo umrljivost. 
Pozor: Redna telesna vadba ni redno fizično delo na kmetiji, v 
tovarni, v službi!
Za podkrepitev zdravja si v svoji zdravstveni ambulanti ah na 
spletu poglejte prehransko piramido in jo, kolikor se da, upo
števajte. Jejte raznoliko in domače, opuščajte sol, sladkor, belo 
moko in ne pijte cenenih sokov s sladili.

Besedilo in foto: FL
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Ekipi pionirjev in mladincev iz PGD Sela sta se 
uvrstili na državno tekmovanje

X /Središču ob Dravi so se 16. marca na 16. regijskem kvi- 
V zu gasilske mladine srečali mladi gasilci iz gasilskih dru

štev in zvez podravske regije. Sodelovalo je 55 ekip, od tega 
21 pionirskih, 20 mladinskih in 14 ekip mladih gasilcev pri
pravnikov.

» Glede na videno v tern letu lahko rečemo, da se nivo pripravlje
nosti ekip iz leta v leto zvišuje, tudi nivo organizacije je na zelo 
visokem nivoju. Regijsko tekmovanje podravske regije lahko pri
merjamo z državnim kvizom, kar se tiče nivoja pripravljenosti 
ekip in nivoja organizacije,« je po kvizu povedal Matjaž Kla
sinc, član mladinske komisije podravske regije iz GZ Videm.

Mladi gasilci iz PGD Sela znova na stopničkah. 
Foto: Špela Stajnko

MLADINCI PGD SELA ZMAGOVALCI 
DRŽAVNEGA KVIZA

Pravico do nastopa na 18. državnem kvizu gasilske mladi
ne, kije bil 30. marca v Krškem, so v Središču ob Dravi 
dobile najboljše tri pionirske ekipe iz PGD Sela 1, PGD 
Majšperk - Breg in PGD Jablane. Na državni kviz so se 
uvrstile tudi tri najboljše mladinske ekipe iz PGD Sela, 
PGD Majšperk - Breg 2 in PGD Majšperk - Breg 1. Med 
gasilci pripravniki pa sta se najbolje odrezali ekipi PGD 
Stoperce in PGD Majšperk iz Gasilske zveze Majšperk. 
Mladinci PGD Sela z mentorjem Alojzom Auerjem so na 
državnem kvizu osvojili 1. mesto in stali na najvišji sto
pnički, za kar jim tudi iskreno čestitamo.

»V GZ Videm smo zelo ponosni na nastope naših ekip. Vse ekipe 
so se dobro odrezale, treba pa je izpostaviti ekipe iz PGD Sela, 
ki so se ponovno uvrstile med najboljše ekipe v regiji. Selani so 
GZ Videm na regijskem kvizu zastopali s tremi ekipami, dvema 
ekipama pionirjev in ekipo mladincev. Ekipa pionirjev je dosegla 
naslov regijskih prvakov, prav tako ekipa mladincev. Drugi ekipi 
pionirjev iz PGD Sela je zmanjkalo malo sreče, zaradi kazen
skih točk pri izvedbi navezave vozlov so zgrešili 2. mesto in s tem 
vozovnico za državno tekmovanje. Se vedno pa so zasedli odločno 
5. mesto. Iz GZ Videm sta na regijskem kvizu sodelovali še ekipi 
gasilcev pripravnikov iz PGD Tržeč in ekipa mladincev iz PGD 
Podlehnik,« je še dodal Matjaž Klasinc.

TM

PGD Tržeč podpisalo pogodbo o sofinanciranju
novega gasilskega vozila

\Ta 23. redni skupščini Gasilske zveze (GZ) Videm, ki 
1>| je bila v prostorih občine Videm 21. marca, so prosto
voljna gasilska društva (PGD) iz občin Videm, Podlehnik in 
Žetale podpisala pogodbe o lokalni javni gasilski službi za 
letošnje leto.

Občina Videm je s PGD Tržeč podpisala še pogodbo o sofi
nanciranju novega gasilskega vozila GVC-24/50 z opremo. 
Pogodbo je v imenu gasilskega društva podpisal predsednik 
Matej Bezjak, v imenu občine Videm pa župan Branko Mari
nič.
Gre za gasilsko vozilo s cisterno volumna 5000 litrov in pre
mično gasilsko reševalno opremo, posadko sestavljajo voznik in 
dva gasilca, največja dovoljena masa vozila je 16.000 kg. Sku
pna vrednost vozila (podvozje, nadgradnja in premična opre
ma) bi morala znašati najmanj 275-000 evrov z vključenim

22-odstotnim DDV, natančnega zneska pa pred opravljenim 
javnim naročilom (predvidoma ga bomo objavili aprila na 
portalu www.enarocanje.si) in končnim odpiranjem ponudb 
še ni mogoče podati. Po raziskavi trga in naboru razširjene 
premične opreme bo vrednost vsekakor krepko presegla zne
sek 275-000 evrov z vključenim DDV. 70 % od pogodbene 
vrednosti 275-000 evrov bo pokrila Občina Videm; letos bo 
primaknila 54.000 evrov, v letih 2020 in 2021 pa po 68.250 
evrov. Preostalih 30 % oz. najmanj 82.500 evrov bomo trže- 
vski gasilci morah zagotoviti sami. Presežek nad sofinancirano 
izhodiščno vrednostjo 275-000 evrov po pogodbi moramo v 
celoti pokriti sami.
Po najbolj optimističnem scenariju bi novo vozilo lahko pri
peljali v garažo že konec decembra tega leta, a ga bomo bolj 
verjetneje v prvih mesecih prihodnjega leta. Od avgusta 2017 
smo brez drugega vozila s cisterno. Trenutno imamo dve vozi-
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li: GVC-16/25 s cisterno volumna 2500 litrov in moštveno 
vozilo GVM-1 ter dva priklopnika. Z novim vozilom se bomo 
lahko bolje odzvali na pomoč. Nabava obsega tudi širši nabor

Podpis pogodbe sta opravila župan občine Videm Branko 
Marinič (v sredini), v imenu PGD Tržeč pa predsednik 
Matej Bezjak (drugi z leve). Podpisu so prisostvovali še
poveljnik PGD Tržeč Jani Požar (drugi z desne), poveljnik 
GZ Videm Roman Cafuta (skrajno levo) in predsednik GZ 
Videm mag. Janez Merc (skrajno desno).

premične gasilskoreševalne opreme, ki bo nabavljena zraven 
vozila, bo skrbno in preudarno izbrana ter upošteva dosedanje 
in prihodnje potrebe gasilskih posredovanj na območju obči
ne Videm.

OBČANI LAHKO FINANČNO POMAGATE 
NA VEČ NAČINOV
Finančna sredstva za novo gasilsko vozilo GVC-24/50 z opre
mo smo začeli zbirati že predlani, lani so nam del izkupička 
od prireditve Veselo na jožefovo namenih tudi Veseli Jožeki. 
V maju bomo izvedli nabiralno akcijo po vaseh Tržeč, Jurovci, 
Lancova vas in Majski Vrh (hišne številke od 1 do 8). Poslali 
bomo tudi pisne prošnje za donatorstvo po vseh gospodinj
stvih naše občine ter številnim štajerskim in drugim sloven
skim podjetjem. Se vedno pa zbiramo tudi SMS-donacije: s 
SMS-sporočilom TRZEC1 ali TRZEC5 na številko 1919 
lahko za novo gasilsko vozilo vsak državljan prispeva evro 
ali pet evrov. Donacije sprejemamo tudi na naš transakcijski 
račun: SI 56042020000437019. Vsem, ki bodo na kakršen 
koli način pomagali, da bomo prepotrebno vozilo nabavili in 
v celoti tudi odplačali, se že vnaprej iskreno zahvaljujemo.

PGD Tržeč

Jubilejni, 70. občni zbor PGD Sela
y^"Mani PGD Sela so za 70. občni 
X^yzbor izbrali soboto, 2. februarja. 
Številnim selskim gasilcem so se pri
družili mnogi gostje, med njimi pred
sednik in poveljnik GZ Videm mag. 
Janez Merc in Roman Cafuta, župan 
občine Videm Branko Marinič, občin
ska svetnica Katja Svenšek, predse
dnik KS Sela in občinski svetnik Dejan 
Tramšek, ravnatelj OS Videm mag. 
Robert Murko, vodja podružnične OS 
Sela Claudia B. Mihelič, p. Jože Petek 
iz videmske župnije, predstavniki dru
štev iz KS Sela ter mnogi stanovski 
kolegi iz prijateljskih PGD.

Za glasbeni uvod so poskrbeli mladi 
gasilci, brata David in Tadej Potočnik na 
trobenti in baritonu ter Zal Hazenmali 
in Gal Vidovič na harmoniki. Poroči
lo o delu društva v letu 2018 je pred
stavil predsednik Jure Pignar. Vse leto 
so skrbeh za svoj požarni rajon, veliko 
časa namenjali izobraževanju in usposa
bljanju, aktivno delali z mladino ter se 
udeleževali različnih vaj in tekmovanj.

Operativno poročilo je podal poveljnik 
Aleš Sitar, poročilo o delovanju mladine 
v letu 2018 pa mladinec Gaj Železnik. 
Program dela za jubilejno leto 2019, 
ko bodo na Selih slovesno proslavili 
70-letnico delovanja društva, je pred
stavil predsednik J. Pignar. Ob tej prilo
žnosti bodo izdali društveni zbornik, 25. 
maja organizirali veliko operativno vajo, 
slovesno pa bodo jubilej obeležili 15. 
junija z osrednjo prireditvijo in veselico.

NAJZASLUŽNEJŠIM 
PRIZNANJA IN 
ODLIKOVANJA

Na obenem zboru so najzaslužnejšim 
gasilcem podelili tudi priznanja in odliko
vanja. Med letošnjimi prejemniki so: Alojz 
Auer — za 50 let, Katica Potočnik, Ivan 
Vidovič, Bogdan Mohorko — vsi za 40 let. 
Društvena priznanja za uspeh na lanskem 
državnem kvizu gasilske mladine sta pre
jeli ekipa mladincev (Gaj Železnik, Rok 
Kojc, Blaž Potočnik, mentor Alojz Auer) 
— za dosežen naslov državnih prvakov, in 
ekipa pionirjev (Eva V Sitar, Klara Potoč-

Rrejemniki priznanj za dolgoletno 
aktivno delo v društvu (z leve):
Bogdan Mohorko, Katica Potočnik in 
Alojz Auer. Foto: arhiv društva

nik, Gal Vidovič, mentorica Anja Mohor
ko) — za osvojeno 3. mesto.
Občni zbor so izkoristili še za dobrodo
šlico novim članom in v gasilske vrste 
sprejeli šest novih gasilcev, trije mla
di gasilci pa so postali člani operativne 
enote, kar je odlična popotnica za delo
vanje in razvoj društva.

PK
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6. zbor mladih gasilcev PGD Sela
TJrva januarska sobota je bila letos v PGD Sela namenjena 
J. rednemu zboru njihove mladine. Že šesto leto zapored 
so se mladi gasilci skupaj z mentorji družili na delovnem sre
čanju, na katerem sta se jim med gosti iz prijateljskega dru
štva Središče ob Dravi pridružila tudi videmski župan Bran
ko Marinič in poveljnik GZ Videm Roman Cafuta.

Eva Vidovič Sitar je podala poročilo o delu pionirjev, Blaž 
Potočnik pa o delu mladincev in gasilcev pripravnikov v pre
teklem letu. Največji uspeh so lani dosegli mladinci, ki so na 
17. državnem kvizu gasilske mladine stopili na najvišjo sto
pničko, njihov uspeh pa so dopolnile še pionirke z uvrstitvijo 
na državno gasilsko tekmovanje.
Načrt dela z mladimi za leto 2019 je podal mentor mladine 
Matjaž Klasinc. Udeležili se bodo kviza gasilske mladine, tek
movanja v orientaciji, florjanove maše, vključili se bodo v pra
znovanje 70-letnice društva, dobro obiskan pa je tudi tabor 
gasilske mladine tako doma na Selih kot pri prijateljih v Sredi
šču ob Dravi.
Ob koncu so župan B. Marinič, predsednik J. Pignar in men
tor mladine M. Klasinc podelili še dve zahvali: ekipi pionirk 
za lansko uvrstitev na državno tekmovanje za memorial Mate-

40 let delovanja MNZ Ptuj
»Medobčinska nogometna zveza Ptuj je bila uradno regi
strirana na osnovi sklepa iniciativnega odbora 22. februarja 
1978 pod vodstvom predsednika Janka Repiča. Vsi dosedanji 
predsedniki so pripomogli, da je v teh letih prerasla v močno 
organizacijsko in strokovno združenje,« je na nedavni slav
nostni akademiji ob 40-letnici MNZ Ptuj povedal njen pred
sednik mag. Stanislav Glažar.

Medobčinska nogometna zveza (MNZ) Ptuj danes pokri
va 23 občin na območju UE Ormož, Slovenska Bistrica in 
Ptuj, kjer aktivno deluje 36 klubov velikega nogometa (tudi 
na območju občine Videm) in številni klubi na področju 
malega nogometa — futsala. V okviru Nogometne zveze 
Slovenije (NZS) je ptujska zveza po številu registriranih 
igralcev, številnih klubov in selekcij takoj za Ljubljano in 
Mariborom.

Na Ptujskem gradu je bila lani decembra slavnostna akademija 
ob 40-letnici delovanja Medobčinske nogometne zveze Ptuj. 
Slavnostni govornik, predsednik NZS mag. Radenko Mijato- 
vič, je v nagovoru poudaril, da je MNZ Ptuj zaradi svoje izje
mne vsebine ena ključnih polnopravnih članic NZS. Ob jubi
leju so se zahvalili igralcem, trenerjem, sodnikom, delegatom,

Mladim gasilcem sta čestitko za dosežene uspehe in spodbudne 
besede za nadaljnje delo namenila tudi predsednik PGD Sela Jure 
Pignar (na fotografiji) in poveljnik Aleš Sitar.

vža Haceta in mladincu Galu Vidoviču za vsestransko pomoč 
in podporo pri organiziranju mladinskih gasilskih vaj v tek
movalni sezoni 2018. Zbor mladih gasilcev so na Selih sklenili 
z ogledom animiranega filma na velikem platnu, nato pa so se 
okrepčali še s picami.

Besedilo in foto: PK

Nagrajenci ob jubileju MNZ Ptuj. Foto: Črtomir Goznik

kontrolorjem, funkcionarjem v zvezi in klubih, sponzorjem in 
donatorjem, ki so soustvarjalci bogate zgodovine MNZ Ptuj. 
Ob jubileju so izdali tudi zbornik in pripravili priložnostno 
razstavo.

PODELJENA ŠTEVILNA PRIZNANJA 
KLUBOM IN POSAMEZNIKOM

Priznanja so prejeli tisti klubi in društva, ki imajo neprekinje
nih 40 let nastopanja v ligah MNZ Ptuj ah NZS, med nji
mi tudi NK Videm. Priznanje za dolgoletno delo v organih 
in komisijah zveze so prejeli: Marjan Lenartič, mag. Stanislav 
Glažar, Franc Lah, Fredi Kmetec, Jože Klinc, Srečko Jurič, 
Janko Kolarič, Boris Grabar, Janko Turk, Zvonko Bezjak,
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Rafko Svenšek, Janko Streher, Anton Korošec. Posebna pri- Na Ptuju so pokale podelili tudi tistim posameznikom z 
znanja glede na nastopanja v različnih rangih tekmovanja na območja MNZ Ptuj, ki so oblekli dres slovenske reprezentan- 
področju velikega nogometa in pokal — bronasto žogo MNZ ce v članski selekciji in selekciji do 21 let, med nagrajenci pa 
Ptuj — so prejele članske ekipe, ki so nastopale v območni je tudi Videmčan Vlado Kokol, 
članski ligi vzhod, 3. slovenski ligi vzhod, 3. slovenski ligi
sever in Štajerski ligi. TM

Videm želi obdržati visoko pozicijo
(Pre)dolgo je trajal zimski nogometni premor za tretjeliga- 
še, ki so se pred kratkim po skoraj štirih mesecih premora 
ponovno vrnili v tekmovalni ritem. Spomladanski del so 
nestrpno pričakovali tudi Videmčani, ki so po jesenskem 
delu prvenstva zasedali izjemno 2. mesto na tabeli.

Varovanci Roberta Hojnika so uprizorili najboljši prvi del 
polsezone, odkar nastopajo v tretjeligaški konkurenci sever. A 
v klubu, ki domuje ob reki Dravinji, se še kako dobro zaveda
jo, da bo za pozitivno oceno treba dobro odigrati tudi drugi 
del prvenstva, ki so Videmčani sicer začeli z dvema porazoma. 
»Sprvim, delom prvenstva sem lahko resnično zadovoljen, celotno 
sliko sta na koncu malce skazila le remija proti Zrecan in Dra
vinji, a končna podoba je vsekakor pozitivna. Tako želimo nadal
jevati tudi spomladi, čeprav nismo startali najbolje,« je naši tezi 
pritrdil prvi mož stroke rumeno-zelenih Robert Hojnik. 
Videm je priprave na drugi del začel 23. januarja, za razliko 
od preteklega leta in obilice snega pa je tokrat Hojnikovim 
varovancem na roko šlo tudi vreme, saj je bil sploh februar 
nadvse prijeten, tako da so lahko fantje vse zamišljeno opra
vili v domačem okolju in telovadnici osnovne šole. Letos je 
bil dokaj pester tudi prestopni rok, saj je ekipo zapustilo kar 
nekaj fantov, ki so šli bodisi naproti novim izzivom bodisi so 
se od rumeno-zelenega dresa poslovili zaradi službenih in štu
dijskih obveznosti. V slovo so tako pomahali Jan Cesar, Jaka 
Vajda, Žan Hliš, Dominik Božak, Luka Mikič in Matic Zele
nik. Po izstopu Mons Claudiusa iz lige sta se moštvu priključi
la Žiga Zdovc in Marko Klasinc.
Po besedah Hojnika je sedaj moštvo nekoliko »tanjše« kot 
jeseni, po kakovosti pa kaj veliko ni izgubilo. Na srečo v pri-

Robert Hojnik verjame v nadaljevanje pozitivne serije iz jesenskega 
dela sezone.

pravljalnem obdobju tudi pretiranih težav s poškodbami ni 
bilo. Manjše sta ob koncu imela le Nikola Antolič in Marko 
Zemljarič, a sta se dokaj hitro vrnila v kader. Videmčani so 
odigrali tudi pet prijateljskih preizkušenj — proti Brunšviku, 
Podvincem, Gradu, Ivanjščici, najodmevnejša pa je bila prav 
gotovo tekma proti ambicioznemu drugoligašu — Nafti. 
Odgovor na to, kako uspešne so bile priprave, bodo dale 
prvenstvene tekme. Kljub kar nekaj spremembam cil
ji v drugem delu prvenstva ostajajo smeh, kar je potrdil tudi 
Robert Hojnik: »Gremo na prvo mesto, saj smo športniki in 
moramo razmišljati tako. Primarni cilj je sicer uvrstitev med naj
boljših pet, kar zaradi reorganizacije lig v naslednji sezoni prina
ša obstanek. Res pa je, da si vsak trener želi slaviti čim večkrat.«

Besedilo in foto: Tadej Podvršek

Osnovni cilj je obstanek v ligi
* ■ Hko kot drugi klubi pod okriljem MNZ Ptuj so tudi obstankom v ligi, če pa se bo morebiti ponudila priložnost za 
-L nogometaši Leskovca pred kratkim vstopili v nadaljeva- kaj več, pa jo bodo poskušali zgrabiti z obema rokama, 

nje prvenstva. Eden izmed vrhuncev pomladi je nastopil že v Fantje so treninge začeli 20. februarja, odigrali pa so pet pri- 
uvodnem krogu, ko so med haloškimi griči gostovali nogo- jateljskih tekem. Kader ostaja glede na prvi del sezone nespre- 
metaši Tržcain minimalno slavili. menjen, ni bilo ne odhodov ne prihodov, kar bi lahko bila

prednost moštva, ki bo na ta način nekoliko izkušenejše. Že 
Leskovška ekipa je v povprečju zelo mlada, zato v klubu pre- jeseni so jo varovanci Martina Železnika zagodli kateremu 
tiranih ambicij v tej sezoni nimajo. Zadovoljni bi bili že z od favoritov, na kaj podobnega pa v taboru haloškega nogo-
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metnega kolektiva upajo tudi spomladi, krenili v drugi del sezone. Glavni cilj sta 
» Verjamem, da smo dobro pripravljeni obstanek v ligi in dokončanje sezone brez

m ■ iBEi m rBgbSf
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Članska ekipa Leskovca velja za zelo mlado. Foto: Jure Frelih

pretresov. Jedro moštva je mlado, zato 
pričakujem tudi nekaj nekonstantnosti, a 
v fante verjamem in vem, da so sposobni 
narediti dober rezultat,« je kratka priča
kovanja pred spomladanskim delom str
nil predsednik kluba Robert Fridauer. 
Ob tem še dodajmo, da se v Leskovcu 
kljub pomanjkanju otrok trudijo za svoj 
podmladek. Trenutno v ligah MNZ Ptuj 
nastopajo z mladino in selekcijo Ul 1, 
trenirajo pa tudi že najmlajši, igralci do 
sedmega leta starosti, ki pa na uradnih 
tekmovanjih še ne nastopajo. Težave s 
pomanjkanjem otrok v Leskovcu rešuje
jo zelo praktično. Glede na to, da živijo 
zelo blizu meje, so se ozrli prek nje in 
tako pri njih nastopa kar nekaj igralcev 
iz Hrvaške, ki jih med haloške obronke 
na treninge vozita kombija.

Tadej Podvršek

Glavni cilj je liga za prvaka
"IL^Tjub dejstvu, da trenutno zasedajo visoko drugo mesto 
XX-na prvenstveni tabeli 1. razreda MNZ Ptuj, je za nogo
metaše Tržca osnovni cilj še vedno uvrstitev med najboljšo 
peterico, kar prinaša ligo za prvaka.

Glavni trener Milan Šeliga se namreč še kako dobro zaveda, 
da so razlike na prvenstveni lestvici zelo majhne in da lahko 
vsak, še tako majhen spodrsljaj zapelje rdeče-beli voz v nepra
vo smer. Trževčani so priprave na spomladanski del sezone 
začeli 12. februarja, treningi so predvidoma potekali trikrat 
tedensko, ritem priprav pa je letos nekoliko »zmotil« zelo dolg 
fašenk, ampak s temi težavami so se srečevali tudi drugi klu
bi v okolici. So pa imeli zaradi tega manj prijateljskih tekem, 
zgolj dve, a tempo prvenstvenih tekem je spomladi izjemno 
naporen, tako da se ni bati, da fantje ne bi prišli hitro v tek
movalni ritem.
Kader je pozimi doživel nekaj premikov in v tem trenutku je 
težko reči, ah je Tržeč močnejši ah šibkejši kot v prvem delu 
sezone. Moštvo so okrepili Aljaž Strmšek, Žan Hliš in Uroš 
Golob, po odsotnosti zaradi poškodb in službenih obveznosti 
pa sta se vrnila Dejan Skrbinšek in Blaž Lesjak. Rdeče-belega 
dresa v nadaljevanju ne bodo več nosili Luka Domine, Beno 
Valentan, Sandi Dajnko in Mihael Hrženjak. Tržeč je sicer v 
pomlad krenil z lokalnim derbijem v Leskovcu proti domače
mu moštvu, kjer je minimalno slavil.
Strateg Milan Šeliga verjame v dobre spomladanske predstave 
fantov: »Kljub fašenku smo na pripravah solidno delali, obisk je 
bil dober in verjamem, da smo se dobro pripravili na izzive, ki 
so se že začeli. Želim si, da bi bili fantje zdravi in pokazali, kar

V Tržcu upajo, da bo tovrstnih prizorov veliko tudi spomladi.

znajo. Kakovost za uvrstitev v ligo za prvaka nedvomno imajo, 
res pa je, daje vse odvisno zgolj od njih.«
Sicer pa so prav v teh dneh prvenstvo začele ah pa bodo zelo 
kmalu tudi preostale selekcije Tržca, od tistih najmlajših vse 
do veteranov. Poleg številnih tekem, ki so osnovno poslanstvo 
vsakega nogometnega kluba, se v Tržcu intenzivno pripravlja
jo tudi na številne vzporedne dogodke, ki jim bomo v Špor
tnem parku Tržeč tradicionalno priča v prihodnjih, toplejših 
mesecih in o katerih bomo v Našem glasu tudi poročali.

Besedilo in foto: Tadej Podvršek
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Zimska sezona ŠD Selan

Stran 37

| .'kipe ŠD Selan so bile v zimskih mesecih znova zelo 
-L/dejavne, nastopale so v zimskih ligah malega nogometa 
v Vidmu in na Ptuju.

Člani so se tudi letos udeležili močne ptujske lige malega 
nogometa in v izredno izenačenem boju za končnico treh ekip 
za las ostali brez nje. V družbi kakovostnih ekip so po rednem 
delu lige osvojili 4. mesto. Prehiteli so številne zelo uveljavlje
ne ekipe na ptujskem območju, ki so v preteklih letih osvajale 
ligo. Če se bo trend vzpenjanja po lestvici iz leta v leto nada
ljeval, lahko naslednje leto pričakujemo končnico. Prav tako 
so vzporedno sodelovali v videmski ligi in osvojili 5. mesto, 
kar pa je bilo pod pričakovanji.
Veteranska ekipa je ponovno osvojila zimsko ligo v Vidmu, 
kjer so nazadnje slavili pred dvema letoma. Kot običajno so 
se za prvaka tudi letos udarih z ekipo KMN Majolka, ki pa je 
v tem dvoboju potegnila kratko. Omenjeni ekipi sta v zadnjih 
letih razred zase na videmskem parketu. Osvojili so tudi 
zaključni turnir prvakov malonogometnih lig na Ptuju.

Dejan Tramšek
Novi uspehi za ekipo ŠD Selan. Foto: arhiv društva

Uspešen začetek leta v ŠD Videm
X /novo leto je ŠD Videm po odlični sezoni 2018 vstopilo 

V z velikimi ambicijami na športnem področju kakor tudi 
na področju delovanja celotnega društva.

V drugi polovici januarja je treninge začela članska ekipa, ki 
je v jesenskem delu dosegla odlično drugo mesto v 3. SNL 
— sever. Selekcije NŠ trenirajo že od januarja in se pridno pri
pravljajo na spomladanski del prvenstva. Najmlajše selekcije 
uspešno sodelujejo na različnih turnirjih. Tudi veterani so se 
preselili iz telovadnic na zunanja igrišča in v marcu so bili na 
mini pripravah v Poreču.

V februarju smo začeli velika dela na igrišču, kjer smo s 
pomočjo sponzorjev uredili del pri novem protipoplavnem 
betonskem zidu ob Dravinji. Opravili smo poravnavo terena, 
izkop kanala in položitev drenažnih cevi, zasip z drenažnim 
materialom, valjanje in sajenje trave. Opravili smo tudi nujna 
vzdrževalna dela v objektu, tako da smo začetek tekmovalne 
sezone pričakali pripravljeni.

Naslednji večji zalogaj za društvo bosta barvanje protipoplav
nega betonskega zidu in postavitev dodatne zaščitne mreže ob 
igrišču. Vsa potrebna dela bomo izvedli sami in s pomočjo 
sponzorjev, dela pa so ocenjena na več kot 10.000 evrov. Po 
končani sezoni načrtujemo s pomočjo občine Videm in spon
zorjev še dokončanje prepotrebne razsvetljave ob pomožnem 
igrišču in postavitev dodatnih zaščitnih mrež ob protipoplav
nem nasipu ob Dravinji.

Lepe prihajajoče velikonočne praznike vam želimo.

ŠD Videm
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Dogodki v
TJlaninsko društvo Haloze je imelo redni občni zbor 25. 
.L januarja. Nanj smo povabili tudi nekaj sosednjih dru
štev, s katerimi sodelujemo na naših pohodih, in novega 
župana občine Videm Branka Mariniča. Odzval se je povabi
lu in podal nekaj spodbudnih besed za naše društvo.

Lani se je v društvo včlanilo kar 72 članov, letos upamo še na 
večje število. V decembru smo opravili redni zaključni Stefa
nov pohod s Sel do Ptujske Gore in nazaj na Sela. Predsedni
ca Rozika Murko nas je na startu na njeni kmetiji pogostila s 
čajem, kavo in kuhanim vinom. Na Ptujski Gori smo si ogle
dali multivizijo o Ptujski Gori, ki je bila zelo poučna in zani
miva. Zaključek pohoda smo imeli na Selih, kjer smo analizi
rali naše pohode in nagradili najbolj pridne pohodnike.
Letos smo znova obiskali tradicionalno Goro Oljko. V febru
arju smo se podali na zanimiv pohod iz Braslovč do Grete in 
zaključili na Vranskem. Pridružili so se nam naši člani in pri
jatelji iz Savinjskega in nas popeljali po njihovih hribih. Ogle
dali smo si grad Žovnek, ki stoji na vzpetini 409 m nad Žov- 
neškim jezerom. Nekoč eden največjih gradov na Slovenskem 
je dobil ime po gospodih Žovneških, poznejših Celjskih gro-

Novičke iz
A 4"ila zima je za nami, pred nami pa je cvetoča pomlad, 
.L V J. ki kar vabi na piano. V PD Naveza smo letos že bili 
pridni in opravili nekaj zanimivih pohodov.

Kot že 11 let zapored smo se tudi letos podali na tradicionalni 
novoletni pohod na Boč. Kljub vetrovnemu dnevu se nas je 
zbrala lepa skupina pohodnikov, ki smo se s parkirišča v Polj
čanah podali proti vrhu. Prehodih smo pot prek Balunjače in 
se z vrha spustih do koče, kjer smo imeli zaslužen postanek.

Planinci na Boču. Foto: Bojan Štrucl

PD Haloze

Naši pohodniki na gradu Žovnek

fih. Trenutno je v renoviranju in je res zanimiva zgodovinska 
točka ogleda.
Devetega marca smo se podali na pot od Mislinje na Črni vrh, 
23. marca pa na Bistriško špico.

Besedilo in foto: Majda F.

PD Naveza
Po okrepčilu je sledil še sestop prek Babe nazaj do parkirišča. 
Prav tako v januarju smo se z otroki Zavoda OS Videm podali 
na planinski izlet na Goro Oljko. Pohod smo začeli v Šmar
tnem ob Paki. Bolj ko smo se vzpenjali, več je bilo snega. Na 
vrhu nas je pričakala prava zimska pravljica, česar so se otro
ci zelo razveselili. Pri koči je vsak dobil skodelico toplega čaja 
in kuhano jajce, kar je tradicija na tem pohodu. Po počitku 
smo se podali naprej proti Vimperku in do Polzele, kjer nas je 
čakal avtobus.
Februarja, na kulturni dan, smo spoznavali Jeruzalem. Pot 
smo začeli na Vinskem Vrhu in nadaljevali prek gričev do 
Jeruzalema. Tukaj smo imeli daljši postanek. Kot se za vino
rodni okoliš spodobi, smo si privoščili tudi degustacijo v eni 
izmed znanih kleti. Pohod smo nato nadaljevali v smeri Sve
tinj, kjer smo si ogledali cerkev vseh svetnikov in se tudi pov
zpeli na njen zvonik. Od tod je sledil samo še spust do Ivanj
kovcev, kjer smo pohod zaključili.

Vabimo vas, da se nam pridružite na naših pohodih.

Aprila bomo osvojili Bohor, maja se odpravljamo na Lubnik, 
junija pa na Komno in Bogatin. Več informacij o pohodih 
lahko najdete na naši spletni strani: www.pd-naveza.si

Marko Vinko
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V spomin dragemu 
planincu Janku Maleku

SDS | zate
Želimo vam doživete, 

mirne in blagoslovljene 
velikonočne praznike.

SDS Videm

vSMS
HUW BvBOK

Ob veliki noči, prazniku veselja, novega 
upanja in življenja, želimo vsem občankam 
in občanom, da vam velikonočni čas obudi 

novo upanje, poraja radost in veselje ter vas 
navdihne s svetlimi mislimi na prihodnost.

SMS - Zeleni Evrope 
LO Videm

Naši trenutki s tabo so bili zmeraj polni dobre volje in 
optimizma. V svoji vlogi nadzornega organa v društvu si 
se vedno boril za pravico in poštenje. Na vsakem poho
du si v svojem nahrbtniku zmeraj našel kaj za pod zob in 
kakšno dobro kapljico. Nikoli ni zmanjkalo denarja za 
kakšno rundo v gostilni. Vsako leto si se udeležil pohoda 
na Gori Oljki in velikonočnega pohoda v Oplotnico in na 
Črno jezero. Spomini gredo leta nazaj, ko si v zmrzali in 
snegu rezal klobase ob Črnem jezeru. Ko smo potrebova
li pomoč, si bil zmeraj na razpolago za kakršno koli delo 
in pomoč. Tvoji zadnji trenutki so bili težki, poskušal si 
najti še zadnje atome moči in nikoli nisi izgubil upanja. 
Ko se življenje izteka, poskušaš vse moči usmeriti k ozdra
vitvi. Polni upanja smo ti želeli ozdravitve in da se vrneš 
med nas planince. Žal si nas zapustil malo pred božičnimi 
prazniki, kar nas je vse globoko prizadelo. Težko se zahva
limo za vse, kar si storil za PD Haloze, ampak vedi, da 
te resnično ne bomo nikoli pozabili in vedno boš ostal v 
naših srcih.

Tvoji prijatelji planinci iz PD Haloze

Nova Slovenija - krščanski demokrati vam 
želimo blagoslovljene velikonočne praznike, 

polne vere, upanja in ljubezni. Naj vam 
osrečujoča zavest Kristusove zmage nad 
smrtjo vlije novega upanja in poguma za 

jutrišnji dan.

00 NSi Videm

ust
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KS Videm pri Ptuju
^vet KS Videm pri Ptuju se je po konstitutivni seji 15. 
LJjanuarja sestal še na 2. redni seji krajevne skupnosti, 
na kateri je bil prisoten tudi župan Občine Videm Branko 
Marinič. Predstavil je letošnje načrte in prioritetne projekte 
občine.

Sejo je vodil predsednik KS Videm pri Ptuju Jožef Selin- 
šek, sodelovali so tudi drugi izvoljeni člani sveta: Andrej 
Podgoršek, Andrej Rožman, Rudolf Potrč, Anica Kokol, 
Nives Ovčar in Dragica Žumer. Osrednja tema sta bili pri
prava proračuna in opredelitev porabe sredstev za leto 2019, 
nadaljevali pa so s pobudami in predlogi članov KS za letošnji 
proračun. Jožef Selinšek je prisotne seznanil, da bo videmska 
KS razpolagala z naslednjimi sredstvi: 4370 EUR za redno 
delovanje in 4800 EUR iz naslova drugih izdatkov za tekoče 
vzdrževanje in zavarovanje. Dragica Žumer je izpostavila, da 
je v haloškem delu vse več neurejenih parcel. Predlaga, da tudi 
občina opozori lastnike oziroma pristojne službe. Anica Kokol 
je predlagala, da bi bilo smiselno zarisati nov prehod za pešce 
pri Mercatorju, pa tudi, da so potrebne nove meritve obsto
ječih v razdalji od stanovanjskega bloka do Mercatorja. Rudi 
Potrč je predlagal, da bi se tudi po haloškem delu v prihodnje 
morah pogovarjati o kanalizaciji oziroma skupnih ah indivi
dualnih čistilnih napravah. Nives Ovčar je predlagal osvetlitev 
dela ceste Cernila — proti RC Dravinja, predvsem v predelu 
gozda. Jožef Selinšek je podal predlog za izgradnjo razsvetljave 
ob trasi ceste v gozdu od Vidma do kapelice v Dravinjskem 
Vrhu (ob izhodu iz gozda), smer Furek, vikend Tement, ki bi 
se lahko napajala iz električnega razdelivca ob cerkvi na Janžu.

TM

Mineštra dobre volje
V pustnem času sta otroke 
vrtca pri Osnovni šoli Videm 
obiskala pikapolonica Pika 
Polona in mišek Maestro 
Mineštrone. Komično pred
stavo za otroke sta pripravili 
vzgojiteljici Polona Huzjan 
in Urška Tikvič. Otroci so ob 
njej neizmerno uživali. 
Zgodba govori o Piki Poloni, 
ki je zelo nesrečna pikapolo
nica, saj je prepričana, da ima 
samo pet pik in zato niko
mur ne prinaša sreče. Želela 
je biti srečna in prinašati sre
čo otrokom, zato si je skuha-

Za vse generacije

Spoštovani občanke, občani, cenjeni 
simpatizerji in člani stranke DeSUS, ob 

velikonočnih praznikih vam želimo obilo 
veselja, zdravja, pozitivne energije in 

spoštovanja v različnosti.

OO DeSUS Videm

SLS.
Slovanska IfUdska stranka

Želim vam prijazno in z mirom 
prežeto velikonočno pričakovanje.

Naj blagoslov pomnoži srečo 
in veselje v vašem srcu. 

Občankam in občanom Občine Videm 
želimo blagoslovljene velikonočne praznike, 

polne vere, upanja in ljubezni.

Občinski odbor SLS Videm

la mineštro dobre volje, pri 
kateri ji je pomagal Maestro 
Mineštrone, najboljši kuhar 
na svetu.
Ali jima je uspelo skuha-
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ti mineštro dobre volje? Ali je Piki Poloni po mineštri dobre 
volje zrastla še kakšna pika? Katera sladica se prileže po mine
štri dobre volje? Na vsa ta vprašanja vam bodo odgovorili 
otroci, ki so si ogledali predstavo.

Vzgojiteljica Polona Huzjan

Tam, kjer rože cveto
V petek, 22. marca, smo učenci, delavci šole in KS Leskovec 
pripravili prireditev ob dnevu žena in materinskem dnevu, ki 
je potekala v telovadnici šole Leskovec. Program so prepletali 
lepe misli, glasba, ples in petje — vse z enim samim namenom: 
sporočiti našim dragim mamam, babicam, tetam ..., da jih 
imamo radi.

Ksenija Širovnik

Ribice na povorkah na Ptuju 
in v Vidmu
V ponedeljek, 4. marca, smo se z naj starejšimi otroki iz vrtca 
pri OŠ Videm ter podružnic Leskovec in Sela udeležili 9. tra
dicionalne otroške pustne povorke na Ptuju in pustne povor
ke Fašenk na Vidmu 2019.
Ves februar smo pridno rezali, šivali in ustvarjali pustne kostu
me. Tokrat nam vreme ni tako zagodlo kot lani in smo se 
predstavili v obeh povorkah v kostumih ribic. Na Ptuj smo 
se odpeljali z avtobusom. Povorke, ki je potekala po mestnih

ulicah in trgih, se je udeležilo več kot 1200 otrok iz različ
nih vrtcev po Sloveniji. Sledilo je pustno rajanje v karneval
ski dvorani, kjer smo se posladkali s pustnimi krofi in okrep
čali s kosilom. Med čakanjem na povorko v Vidmu smo se 
malo odpočili v igralnici in okrepčali z malico. Nato smo se 
odpravili do parkirišča pri videmskem pokopališču. Povorka 
je od tam krenila proti centru Vidma, kjer je na koncu sledila 
predstavitev skupine Ribice. Čeprav malo utrujeni, a vseeno z 
nasmejanimi obrazi in zadovoljni smo končali ponedeljkovo 
pustno dogajanje in se odpravili domov.

OŠ Videm

Kuharji na letošnjem fašenku 
v Vidmu
Učenci in učitelji naše šole smo se v ponedeljek, 4. marca, 
udeležili pustne povorke v Vidmu. Pridružilo se nam je še 60 
učencev sosednjih šol na Hrvaškem, ki obiskujejo dopolnilni 
pouk slovenščine. Skupaj nas je bilo več kot 400. Predstavljali 
smo kuharje. V velikih pisanih loncih smo mešali in pripra
vljali testo za palačinke.

Anica Topolovec
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Ob dnevu kulture
Na šolskem odru se je v četrtek, 7- februarja, odvila prav 
posebna oddaja Sive celice kulture, v kateri so nas učenci na 
sproščen način spomnili, kaj vemo o življenju in delu France
ta Prešerna. Čeprav je imel kar nekaj težav pri objavljanju svo
jih pesmi, je mojster poezije dokazal, da je slovenščina dovolj 
bogata, da je v njej ustvarjal vrhunske pesniške oblike. Delček 
teh so nam učenci prikazali na odru. Čeprav je že kar nekaj let 
od njegove smrti, bo v svojih delih živel večno. Mi pa izkori
stimo praznični dan za branje ah poslušanje pesmi, zgodb ter 
se ob tem prepustimo domišljiji, ki nas lahko odpelje kamor 
koli.

Damjana Hliš

Ob dnevu kulture so na OŠ Videm pripravili prav posebno oddajo 
Sive celice kulture. Foto: arhiv OŠ

Mednarodno sodelovanje 
učiteljev iz OŠ Videm
Na OS Sveti Martin na Muri so nas 14. februarja obiskali uči
telji iz OS Videm. Učencem dopolnilnega pouka slovenske
ga jezika in kulture so zaigrali lutkovno predstavo Zvezdica 
Zaspanka. Prišlo je okoli 50 učencev iz OS Svetega Martina 
na Muri, OS Selnica in OS Mursko Središče. Vsebina zgodbe 
se je lepo prepletla z Valentinovim in domov smo vsi odšli s 
srci, napolnjenimi z ljubeznijo, in nasmehom na licu. Iskrena 
hvala ravnatelju OS Videm mag. Robertu Murku za sodelova
nje, učiteljicam Anici Topolovec, Manueli Valant, Speli Bru- 
mec, Tanji Godec, Biserki Selak, Olgi Zelenik za srčno pred
stavo ter tehničnemu in tonskemu mojstru Matjažu Klasincu 
za vso pomoč. Zahvala gre tudi ravnateljici OS Sveti Martin 
na Muri Petri Novinščak, ki nam vedno z veseljem na stežaj 
odpre vrata šole. Se že veselimo naslednjega sodelovanja.

Aneja Cafuta,
učiteljica slovenskega jezika in kulture

KuLturna ura ob 
Prešernovem dnevu
Dan pred slovenskim kulturnim praznikom smo na Selih pri
pravili KULturno uro. Pokazali smo, kako znamo slovensko 
govoriti, brati, likovno ustvarjati, peti, igrati na instrumente 
in plesati. Vse to je namreč del naše kulture.

OŠ Sela

Ko bom velik, bom ...
Poklicna odločitev je ena izmed najpomembnejših v življenju. 
Vsi si želimo, da bi se naši otroci pravilno odločili in se izo
brazili za poklice, ki jih veselijo in kjer so možnosti za zaposli
tev dobre. Ker bi jim v šoli želeli dati čim več informacij, smo 
24. januarja organizirali tehniški dan s predstavitvami pokli
cev in srednjih šol na temo Ko bom velik, bom ...
Starši naših učencev, naši nekdanji učenci in drugi strokov
njaki so predstavili 38 poklicev v 14 poklicnih področjih. V 
predstavitvah so učencem prikazali dobre in slabe strani pokli
ca, dodatna znanja in izpopolnjevanja, potrebna za kakovo
stno opravljanje poklica, možnosti zaposlitve in napredovanja. 
Kot prvo in najpomembnejše so jim predstavili, kakšne spo
sobnosti in lastnosti naj ima oseba, da lahko uspešno opravlja 
izbrani poklic, in kakšna je pot, da postaneš, kar si želiš. Poti 
so lahko različne, pomembno je, da učence program srednje 
šole zanima, da vanj vložijo energijo, da se vključujejo v čim 
več aktivnosti, ki jih šola ponuja, saj bodo lahko le tako uspe
šni.
Učenci so izbrali tri poklicna področja, ki so jih zanimala in so 
želeli o njih izvedeti več. Delo je potekalo po skupinah in vsa
ko poklicno področje je bilo predstavljeno z zanj značilnimi 
poklici. Po zanimivih predstavitvah je sledila poklicna tržni
ca. Predstavile so se naslednje šole in predstavniki podjetij: SC 
Ptuj: Ekonomska šola, Strojna šola, Elektro in računalniška 
šola, Biotehniška šola, Gimnazija Ptuj, Gimnazija Ormož, 
Škofijska gimnazija A. Martina Slomška, Šolski center Roga
ška Slatina, Srednja šola za gostinstvo in turizem Maribor,
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Srednja prometna šola Maribor, Srednja lesarska šola Maribor, 
Gradbena šola Maribor, Srednja zdravstvena šola, Srednja šola 
za oblikovanje, Izobraževalni center Piramida, predstavniki 
slovenske vojske, predstavniki policijske postaje Podlehnik in 
Karierno središče Ptuj.
Na poklicno tržnico so bili vabljeni tudi starši naših učencev, 
ki so predstavitev šol pohvalili. Povabili smo tudi devetošol- 
ce in njihove starše naših sosednjih haloških šol Podlehnik in 
Žetale. Vsi, ki smo sodelovali na tehniškem dnevu, tako učen
ci, učitelji in starši, smo zadovoljni s spoznavanjem poklicev 
na takšen način.
Zahvaljujemo se vsem sodelujočim staršem naših učencev, 
našim nekdanjim učencem in zunanjim strokovnjakom, ki so 
nam podarili čas in predstavili poklice, ki jih opravljajo. S tem 
so marsikateremu učencu olajšali odločitev, kam po končani 
osnovni šoli.

Fanika Novak in Ksenija Samojlenko,
svetovalni delavki

Pustovanje na OS Sela
V ponedeljek smo imeli tehniški dan. Zjutraj smo imeli delav
nice, nato malico in potem smo se oblekli v kostume ter se 
odpravili na šolsko povorko po vasi. Pri hišah smo se sladkali 
z dobrotami.

Ines Flos, 3. d

Dvanajstič Veselo na Jožefovo
"V Teseli Jožeki KD Franceta Prešerna Videni pri Ptuju 
V so v soboto, 16. marca, pripravili tradicionalno, 12. 

glasbeno -humanitarno prireditev Veselo na jožefovo z jože- 
fovim plesom. Letos bodo del zbranega denarja podarili 
Turističnemu društvu Sturmača v Šturmovcih.

Uvodni nagovor je imel idejni vodja prireditve Jožef Hrga, 
na odru pa so se mu pridružili župan občine Videm Branko 
Marinič, poslanka Suzana Lep Šimenko in častni gost na 
prireditvi — veleposlanik republike Poljske v Sloveniji Pawel 
Czervvinski s soprogo.
Priznanje za ohranjanje ljudskega izročila so letos podelili 
Jožetu Godcu, muzikantu in velikemu poznavalcu glasbene
ga in folklornega izročila naših krajev. Jože je neumoren orga
nizator jožefovih prireditev, ustvarjanju glasbe pa sta zapisa
na tudi hčerka Katja Godec Kapun in sin Denis. Značko za 
pet let dela v skupini je prejela harmonikarica Nina Osenjak.
Veseli Jožeki so zelo ponosni, da se je Nina odločila tudi za 
študij glasbe.
Posebno pozornost so namenih tudi letošnji jubilantki Jožici 
Purg z Dravinjskega Vrha, ki je praznovala častitljivih 90 let, 
s šopkom in dobrimi željami pa so se spomnili še 90-letne- 
ga Franca Petra iz Pobrežja, ki pa se zaradi šibkega zdravja 
dogodka ni mogel udeležiti. Za oba je bila prava izbira pesem 
Kol'kor kapljic, tol'ko let.
Na glavnem odru tudi letos ni tudi manjkalo odlične energi
je, za katero so poskrbeli vsi nastopajoči: Veseli Jožeki, Haloški 
trio, odlični harmonikarici Katja Strelec in Julija Toplak, ljud
ski pevci Fantje treh vasi iz Dolenjske in citrarka Tanja Zalokar,

Veselo na jožefovo 2019 v fotoutrinkih

Foto: Gorazd Glogovčan

folklorna skupina iz Stoperc, Mladi štoparji in Andrej Gabrovec, 
Rogisti ZLD Ptuj - Ormož, Tamburaška skupina KD Cirkulane, 
ansambel Zagon, ansambel Štajerski zvoki, humoristki Natalija 
in Mateja, ansambel Petovia kvintet in ansambel Razplet.

TM

NAŠ GLAS - OBČINA VIDEM - APRIL 2019



___ Stran 44

VABILO NA ČISTILNO 
AKCIJO

Občina Videm organizira v soboto, 6. aprila 2019, 
tradicionalno spomladansko čistilno akcijo 

v sodelovanju s sveti KS in društvi.
Zbirna mesta so ob 9- uri po posameznih naseljih. 

Vabljeni k sodelovanju!

Župan Občine Videm
Branko Marinič

VABLJENI NA RAZSTAVO KRUHA

Društvo kmetic občine Videm pripravlja že 9. razstavo kruha. 
Odprtje razstave bo na cvetno soboto,

20. aprila 2019, ob 15. uri v Vidovi kleti.

Razstava bo odprta še na velikonočno nedeljo in velikonočni 
ponedeljek dopoldan.

Vabljeni.

VABLJENI NA VELIKONOČNO RAZSTAVO
V LESKOVEC

V TD Klopotec Leskovec v Halozah tudi letos pripravljamo 
razstavo pisanic. Na razstavi bodo na ogled izdelki otrok iz 
vrtca in osnovne šole ter delo pridnih rok naših gospodinj.

Vsak, ki je željen videti te lepote in v srcu občutiti lepoto veli
konočnih dni, lepo vabljen v Leskovec na ogled velikonočne

razstave.

Odprtje razstave z blagoslovom bo v
petek, 19. aprila 2019, ob 18. uri.

Razstava bo na ogled še 20. aprila od 10. do 18. ure, 21. 
aprila od 11. do 18. ure in 22. aprila od 9. do 16. ure.

Prisrčno vabljeni.

Veselo pisanko in obilo božjega blagoslova vam želimo.

TD Klopotec 
Leskovec v Halozah
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